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Innkalling til årsmøte 
 

Medlemmer i Drammens Sportsfiskere innkalles med dette til det 89 ordinære årsmøte, som holdes i 

”Piscatoribus Sacrum” klubbhuset på Sølfastøya lørdag 16. mars 2024 kl. 11:00 
 

Dagsorden i henhold til vedtektene: 

1. Åpning av årsmøtet 

2. Valg av dirigent 

3. Valg av referent 

4. Valg av to medlemmer til å undertegne protokollen 

5. Valg av tellekorps på tre medlemmer 

6. Årsberetninger 

7. Regnskaper og budsjett 

8. Forslag anført i innkallelsen 

9. Valg ifølge lovene, samt valg av komitèmedlemmer, utvalgsmedlemmer m. fl. 

10. Valg av revisor / varamedlem 

11. Valg av valgkomitè på tre medlemmer 

12. Utdeling av hedersbevisninger og premier 

 

Vel møtt 

Drammens Sportsfiskere 

Styret 
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1 Innledning 

Etter at styret i Fiskestell ble lagt ned på årsmøtet til DS, har et 

arbeids-styre bestående av Truls Hafslund, Borgar Pedersen og 

Johan Berge tatt seg av det meste av det administrative arbeidet 

til foreningen.  John Tollefsen har vært sekretær og Eigil Jensen 

kasserer. Alle er erfarne medlemmer av Fiskestell og dette har 

gått meget bra.  

 

2 Lederens hjørne 

Et nytt år er gått og det har atter en gang vært stor aktivitet i 

Fiskestell. Flere nye aktiviteter er blitt gjennomført utenom de 

faste oppdragene vi har, blant annet tynnefiske etter sik i Glitre, 

og utsett av krepsehotell for Lier kommune i Garsjø. Vi har vas-

ket Nykjuahytta for Statskog på dugnad. Nytt av året er at Stat-

skog ikke lenger vil ha fisk fra Dofa-anlegget og vil i stedet satse 

på overføringsfiske med el-apparat. Dette er helt i tråd med vår 

intensjon om å kutte ut settefisk og i stedet satse på bekkere-

staurering så man får en naturlig produksjon av fisk i bekker og 

vann der det er mulig. Vi hadde et prøvefiske med el-apparat i 

Elgtjernbekken som renner ut i Grunnvannet ved Saga sammen 

med en representant fra Statskog som ble meget vellykket tross 

mye vann i bekken. Neste år satser vi for fullt på overføringsfis-

ke og bekkerestaurering og slutter med utsett av settefisk på 

Statskogs eiendom. Vi har i år også fått en ny kontaktmann for 

Statskog som vi kjenner godt fra før og som jeg gleder meg til et 

videre samarbeid med. Jeg vil takke alle medlemmer i Fiskestell 

for sitt engasjement i gruppa og derfor tar vi i Fiskestellutvalget 

og ber inn til hyggekveld på klubbhuset lørdag 13. januar 2024 

på god mat og drikke. 

 

3 Mannskapsliste 

Nye medlemmer i DS Fiskestell: Knud Landverk og Kjetil Raaen. 

 

4 Avholdte fellesmøter 

Årsmøte i DS: 3. mars 

Vårmøte: 4. mai 

Høstmøte: 11. oktober 

 

5 Økonomi 

Fiskestell har en sunn økonomi som følge bl.a. av at medlemmer 

av gruppa har lagt ned hele 1450 dugnadstimer til fiskekultive-

ring. Økonomien er også påvirket ved at Fiskestell har et meget 

godt samarbeid med Glitrevannverket, Statskog, Drammen 

kommune og arrangøren av Hauern – Finnemarka IL. 

 

6 Fiskekultivering 

6.1 Blektjern 

Lagleder: John Tollefsen 

 

6.1.2 Krepsing 

Vi ble enige med Drammen kommune om å forby krepsing i bå-

de Blektjern, Landfalltjern og Klopptjern siden det er lite kreps i 

alle vanna. Informasjon om forbudet ble satt opp ved de enkelte 

vanna, og vi gjennomførte oppsyn i henhold til dette. 

 

6.2 Dammyrdammen og Kårevann 

Lag: Per-Ivar Gundersen og Erland Myrvang 

 

6.2.1 Dammyrdammen 

Lagleder: Per Ivar Gundersen 

Lagsmedlem: Vidar Gundersen 

Det har også i 2023 vært en veldig ustabil vannstand i Dam-

myrdammen. Vannstand gikk ned ca. 4 meter på 5 dager. Det 

ble en veldig kort sesong pga. lite vann og høy temperatur på 

vannet.  

Vi har i år benyttet 20 ruser under tynningsfiske. Det er ønskelig 

med flere ruser til tynningsfiske i Dammyrdammen.  

Det er en bra bestand av ørret i Dammyrdammen. Mye småør-

ret som vaker og flere fiskere melder om fangst av småørret. 

Noen ørret går inn i rusene og de virker å være i veldig god kon-

disjon da de blir sluppet ut igjen.  

Det er fortsatt en del mink i Dammyrdammen og i innløpselva til 

vannet. Dammyrdammen har blitt et vann som veldig mange 

besøker. Både fiskere og andre brukere av marka i tillegg til at 

mange barnefamilier besøker vannet. 

Det er gjennomført ca. 50 timer med tilsyn/søppelplukking o.l. 

ved Dammyrdammen i 2023.  

Vi vil gjennomføre rusefiske i 2024 også, og vi vil vurdere å sette 

ut flere ruser i Dammyrdammen neste sesong.  

 

6.2.2 Kårevann 

Ingen aktivitet. 

 

6.3 Drammen kommunes del av Finnemarka fram til 2020 

Lagleder: John Tollefsen 

Lagsmedlemmer: Petter Øijord, Borgar Pedersen med flere. 

Vannprøver er tatt i Myrdammen, Goliaten, Ytre Langvann, 

Tverråsvann, Vakkertjern og Tjuvtjern vår og høst. 

Særlig Myrdammen og Goliaten er godt besøkt hvorav de fleste 

er turgåere og noen få fiskere. En begrenset mengde søppel har 

blitt fjernet og settefisk er satt ut i alle de ovennevnte vanna 

bortsett fra Tverråsvann. 

 

 

Fiskestellkomiteens beretning for 2023 
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6.4 Dypingen 

Lagleder: Hans Olav Sørumengen 

Lagsmedlem: Roy Lauritzen 

Det har ikke vært drevet kultivering i Dypingen i år. Det virker 

som det har vært mindre besøk i sommer enn de foregående år 

og det har vært ryddig og fint, fisket har vært som de foregåen-

de år. Litt magre ørret på mellom tre og fire hundre gram. Håper 

å kunne gjennomføre et garnfiske etter sik til neste år. 

 

6.5 Elgskottjern 

Lagleder: Erik Steenberg Jonassen 

Oppfisket ørekyte: Ca. 5800 stk. 

Tynnfisket ørret: 108 stk. (Overført til Langevann) 

Timeforbruk: Ca. 45 

pH-måling den 29. oktober: 6,90  

Har ikke hatt så mange turer til vannet dette året, men en runde 

med tynnefiske etter ørekyte og en runde med el. fiske på bek-

ken har det blitt. Har også vært innom på 2 turer med fiskes-

tanga. En varm sommerdag i slutten av juli tok jeg turen innom 

vannet etter en tilsynsrunde i marka. I løpet av 3 timer landet 

jeg 16 ørret med bruk av mark/dupp.   

De fleste var små, 22-23 cm, men den største var faktisk i godt 

hold og 35 cm lang. Snitt k-faktor på målt fisk var 0,95.  

Plukket litt søppel også i år. Utrolig at brukere av vannet klarer å 

legge igjen tomme markbokser og ølbokser ved vannet etter en 

fisketur…  

Vannet har fiskegaranti og ypperlig som et vann hvor junior kan 

få sine første ørreter uten alt for mye strev. Følger man traktor-

stien fra Tretjenna og forbi Elgskottjern, kommer man til en fin 

fiskeplass på Langvannet hvor det er mulighet for meget fin 

fisk.  

Tabell K-faktor ørret  

Antall og størrelse på overføringsfisk   

Tabell oppfisket ørekyte  

 

6.6 Langvannet 

Team: Erik og Simen Steenberg Jonassen  

Utsatt ørret: 121 stk (108 stk. overført fra Elgskottjern, 13 stk. 

fra Dypingen) 

Medgått arbeidstid: Ca. 35 timer 

pH-måling den 18. september: 6,9 

Et fantastisk flott fiskevann med meget god kvalitet på fisken. 

Som regel er det lite vak å se, men det er dokumentert flere 

ørreter rundt kiloen tatt på flue i løpet av sommeren. Alle ble 

sluppet ut igjen så de er større neste år!  

Vi har overført fisk til vannet og generelt holdt det ryddig. Lite 

søppel i år, men noe er det dessverre.  

Vannet har ingen innløpsbekk, kun et lite tilsig gjennom ei myr i 

sør-enden av vannet.   

Vi har hatt flere befaringer på denne “innløpsbekken“ i løpet av 

sommeren. Det er nå søkt og vi har fått tillatelse og støtte til 

tiltak på innløpsbekk som skal utføres neste sommer. Fantastisk 

jobb av Borgar med søknader og oppfølging.  

 

 6.7 Flagervann 

Lagleder: Håvard Sveen 

 

6.8 Guritjern 

Lagleder: Ole Ellevåg 

Oppfisket abbor: 205 stk., 8,8 kg og 3,5 l rogn, snittlengde: 13 

cm. Timeforbruk: 20 

36 ruser har blitt røktet 4 ganger.  

 

6.9 Glitre 

Lagleder: Truls Hafslund  

Lagmedlemmer: Johan Berge, Borgar Pedersen  

Laget og andre medlemmer fra DS Fiskestell har gjennomført 94 

tilsynsturer med til sammen 332 timer. 

Utsett av 600 stk. 2-somrige ørret den 11. juni. Finneklipping på 

settefiskanlegget ble utført samme dag. 

Stamfiske ble utført den 28. oktober. På grunn av mye snø som 

plutselig kom, fikk vi ikke fortsatt med stamfiske som planlagt. 

Behovet for rogn til settefiskanlegget var 0,5 liter. Det viste seg 

at ørreten på bekkene hadde gytt fra seg. Vi fikk derfor ikke le-

vert noe rogn til settefiskanlegget i år. Vi har en buffer med 

settefisk på anlegget som kan benyttes kommende år. 

Også i år ble det en tørr forsommer som medførte at vi måtte 

utføre ekstra tilsyn på grunn av brannfare. Det ble en regnfull 

sommer senere som førte til mindre aktivitet rundt Glitre. 

Vannstanden i Glitre har i sommer vært bra. 

På grunn av tilsyn- og informasjonsarbeid er overnatting og for-

søpling rundt Glitre blitt mindre. Vi har i år sett færre biler uten 

kjøretillatelse innenfor nedslagsfeltet. 

I henhold til prøvefiske-rapporten for Glitre i 2021, ble det anbe-

falt å tynnefiske sik i Glitre. Vi testet ut tynnefiske på sik 10. - 12. 

juni, med et dårlig resultat. Vi avsluttet vi derfor dette fiske. 

Vi gjenopptok sikfisket den 13. august, og fortsatte til 18. au-

gust. Totalt ble 158 sik tatt opp. Snittvekt ca. 700 gram. Vi fort-

setter neste år, basert på erfaringene fra i år. 

Vi har fått gjentatte henvendelser fra folk som ønsker å gå på 

skøyter på Glitre. 

2023 2022  2021  2020  2019  2018  2017  2016  2015  2014  

0,95 0,95  0,95  0,94  0,93  0,91  0,89  0,93  0,97  0,90  

2023  2022  2021  2020  2019  2018   2017  2016  

95 stk  
6-
34cm  

108 
stk  
5-
36cm  

61 stk  
5-
35cm  

86 stk  
6-
35cm  

99 stk  
6-
28cm  

35 stk   
6-
26cm  

75 stk   
6-35cm  

114 
stk   
6-
20cm  

2023 2022  2021  2020  2019  2018  2017  2016   2015   2014  

5800 600  5700  3500  3800  4000   4800  6000  4700  7500  
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6.13.1 Sandungselva 

Vi lot være å telle fisk fordi det var så stor vannføring i slutten av 

september. 

 

6.13.2 Guritjernsbekken 

Dato: 30. september 

Antall ørret: 222 

Minste lengde: 3 cm 

Største lengde: 42 cm 

Gjennomsnitt: 8,1 cm 

Antall ørekyte: 20 

Vi gikk fra oset i Glitre til i nærheten av de store kulpene nær 

Guritjern. 

Det er svært god produksjon av yngel i Guritjernsbekken. 

Lengdefordeling ørret i Guritjernsbekken 

Ørreten var noenlunde jevnt fordelt over Glitreveien i områder 

med strøm, mens ørekyta befant seg på rolige strekninger.  

 

6.13.3 Dypingbekken 

Dato: 7. oktober 

Antall ørret: 5 

Antall ørekyte: 6 

Antall ål: 0 

 

 

 

 

Det var god vannføring i bekken og vi gikk fra utløpet i Sandung-

en til i nærheten av kulverten under veien ved Dypingen. Stor 

vannføring kan ha gjort det vanskeligere å finne og telle ørret-

unger. Yngelen kan også ha forsvunnet nedover bekken og ut i 

Det er få spesielle hendelser å rapportere om fra tilsynet ved 

Glitre: 

26.5.: 

• Vi fikk telefon fra en av våre mannskaper på tilsyn som rap-

porterte om to personer som hadde tent bål ved Båthuset. 

To av våre mannskaper hadde bedt disse om å slukke bålet 

tidligere. Bålet var ikke slukket godt nok av personene før de 

dro. Det brant derfor i røtter i bakken rundt bålet. Vi var på 

stedet flere ganger denne kvelden og natta med vannbøtter 

for å sikre at brannen var helt slukket. Vi tok med oss mye 

søppel som lå igjen på stedet. 

• Ved veien på Gørbehøgda ble det observert bålbrenning 

samme dag. Bålet var slukket da vi kom på stedet. Vi tok 

med to tomme ølbokser fra stedet. Etter alt å dømme var 

dette de samme personene som hadde vært ved Båthuset. 

• Vi informerte en utenlandsk statsborger ved Støa om teltfor-

budet. Han pakket og forlot stedet. 

20.7.: 

• En bil uten kjøretillatelse sto parkert ved Guritjern. Det viste 

seg var det var en tjenestebil fra Øst-Politidistrikt. 

 

6.10 Lelangen 

Lagleder: Jan Erik Nielsen 

Lagmedlemmer: Ronny Hansen og Øyvind Bjerknes 

Antall abbor: 131, vekt: 6404 g, snitt: 48,9 g, antall ruser: ca. 40 

Timeforbruk: 20 

Tynnefisket start 30. mai på grunn av snø på veien. Gytingen var 

allerede i full gang, noe som førte til et magert resultat. 

87 småørret ble overført fra Elgtjernsbekken ved Grunnvannet 

25. september. 

 

6.11 Svarttjern 

Kun vannprøver, ellers ingen aktivitet. 

 

6.12 Nordområdet 

Lag: Kai Marius Andersen, Lloyd Nilsen og Hans Olav Sørumeng-

en med flere. 

Vannprøver tatt vår og høst. 

Bortsett fra hærverk ved Midtre Pene tjern var det lite både folk 

og søppel i Nordområdet. 

 

6.13 Bekkene ved Glitre  

Lagleder: Borgar Pedersen 

Lagsmedlem: Truls Hafslund 

Timeforbruk: 63 

En tørr forsommer medførte lite vann på bekkene i en periode, 

bortsett fra Sandungselva som hadde ganske bra vannføring. 

Det var mye vann og i perioder flomtilstander i bekkene utover 

sommeren og høsten. Både for lite vann og for mye vann kan ha 

negativ innvirkning på overlevelsen til småørreten som vokser 

opp i bekkene. 

År-
sklasse 

Ynge
l/0+ 

Ett-
årig 

To-
årig 

Tre-
årig 

4-
årig 5+ 

Antall 166 33 1 7 1 13 

Lengde 
(mm) 

30-
89 

90-
124 

125-
139 

140-
179 

180-
220 

221-
420 

 

Lengde (cm) Antall 

5,5 1 

7 1 

10 2 

11,5 1 
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vannet på grunn av stor fart på vannet. Enkelte strekninger er 

svært grunne med gjørmebunn og vi gikk rundt dem. Bekken er 

dyp i nærheten av kulverten og el-apparatet ser ut til å ha liten 

virkning på fisken i dette området. Ørekyte er sett på gyteområ-

dene og de rydder effektivt bort rogn og nyfødte ørretunger. 

Tiltak mot dette er nødvendig. Vadefugler på grunnene neden-

for gytefeltene er observert med småørret i nebbet sitt. Dette er 

det vanskeligere å gjøre noe med. 

 

6.14 Glitra 

Lagleder: Borgar Pedersen 

Lagsmedlem: Ole Morten Setra 

Medgåtte timer: 12 

Det var i perioder veldig stor vannføring i Glitra i sommer, noe 

som nok var slitsomt for fisken som holdt til i elva. En del av 

fisken havnet nok i Lierelva eller Drammensfjorden. 

Demningen ved Glitre er et hinder for oppvandrende og ned-

vandrende ål. Tiltak for å hjelpe ålen må vurderes. Vi har gam-

mel og ny dokumentasjon på at det har vært og er ål i Glitre og 

videre innover i flere bekker og vann.  

Høgfossdammen, som var inntaksdam til den øvre kraftstasjo-

nen på Sjåstad, ble fjernet i 2014 og var tidligere et hinder for 

ålens vandringer i Glitra. 

Klapperdammen, som var en inntaksdam til den nedre kraftsta-

sjonen på Sjåstad, var et vandringshinder som det nå ikke er så 

mye igjen av.  

Ved Seterbrua der Glitra og Egga møtes er det en innelukket 

dam på grunn av tidligere tømmerfløting som med fordel kan 

åpnes for mer vanntilførsel. Vi trenger flere undersøkelser/

befaringer enn det vi gjorde i sommer for å kunne planlegge 

konkrete tiltak.  

 

6.15 Gytebekker ved Lelangen 

Ansvarlig: Borgar Pedersen 

Det er muligheter for økt produksjon av ørretunger på innløps-

bekken ved parkeringsplassen. Innløpsbekken som krysser veien 

et stykke før parkeringsplassen har også et potensial. Restaure-

ring med forholdsvis enkle tiltak er mulig på begge disse bekke-

ne. Utløpsbekken bør også ha muligheter for yngelproduksjon, 

men dette må undersøkes nærmere før eventuelt planlegging av 

tiltak/restaurering. Se 13.5. 

 

6.16 Grunnvannsbekken ved Garsjø 

Ansvarlige: Bjørn Gulliksen og Borgar Pedersen 

Ingen aktivitet. 

 

6.17 Størtjern 

Lag: Roger Aune og Robert Sørlie 

Det er i løpet av sesongen kun utført tilsyn og vannprøver. Lite 

trafikk ved vannet, kun en fisker har vi møtt her oppe på våre 

tilsynsrunder. Fisken er fremdeles småvokst og utsett virker ikke 

å ha hjulpet stort. 

I løpet av 2023 er det medgått ca. 15 timer. 

 

6.18 Himmerikstjern 

Lagleder: Roy Lauritzen 

Medgått arbeidstid: 14 timer 

Vi har utført jevnlig tilsyn med vannet gjennom sesongen, pelt 

noe søppel, ryddet stien for noe nedfall og ferdigstilt fiskeplas-

sen sør for vannet. 

 

6.19 Tretjenna 

Lagleder: Erik Steenberg Jonassen  

Medgått arbeidstid: 15 timer 

Arbeidet med disse vannene har i også i år begrenset seg til 

oppsyn og rydding på vår vei til Elgskottjern og Langvannet, 

samt overføringsfiske på høsten. Kun ørret i disse vannene. Ør-

reten er forholdsvis slank rett etter isgang, men allerede etter 2-

3 uker med varme på våren, har de begynt å bli feite og stuttjuk-

ke.  

Flere har disse vannene som sitt favorittvann fordi det på enkel-

te plasser er fint å kaste med fluestanga og man får alltid fisk. 

Her er det “Catch and Release“ som gjelder.    

Fisk overført til Tretjenna fra Dypingen:  

Øvre Tretjenna fikk følgende fisk:  2 stk 36 og 38cm  

Midtre Tretjenna fikk følgende fisk:  20 stk 20-35cm   

Nedre Tretjenna fikk følgende fisk:  11 stk 20-32cm  

 

6.20 Vrangla 

Lagleder: Rolf Nyborg 

Mannskap: Tore Kristiansen, Truls Hafslund og Sverre Langeng-

Medgått arbeidstid: 20 timer 

Isen på vannet gikk 18. mai og første røkting skjedde 27. mai og 

avsluttet 5. juni på grunn av sterk varme som førte til groing på 

teinene. Etter at båten var tatt på land, fant vi en del søppel på 

undersiden av båten. 

Vi hadde planer om å ta et prøvefiske, men da i regi av oss selv i 

Fiskestell, men tiden rakk ikke til det.  

Det er generelt mye trafikk rundt vannet, men i år ble det en våt 

sommer i juli og august med tilsvarende lite besøk.  

 

6.21 Garsjø 

Lag: Roger Aune og Robert Sørlie 

Medgått arbeidstid: 100 timer 

I 2023 ble det ikke rusefisket i Garsjø på grunn av oppgradering 

av demningen og tapping av vannet med ca. 4 meter. 

I forbindelse med reparasjoner av dammen i Garsjøen i Lier 

kommune, har NVE gitt en tillatelse til reduksjon av vannstan-

den med vilkår om tilrettelegging for midlertidige skjul for edel-

kreps, herav kalt «krepsehoteller» etter hvert som sjøen senkes 

med inntil 3 m. 

NaturRestaurering fikk i oppdrag å bidra med kartlegging av 

eksisterende skjul over og under 3 m dybde (ved full vannstand) 
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for å kunne estimere omfang (antall og tetthet) av krepsehotel-

ler, og hvor det er mest behov for utsetting av midlertidig skjul 

når vannstanden senkes.  

NaturRestaurering anbefalte krepsehoteller med Leca-blokker 

som vist nedenfor. 

Blokkene skulle være på bunnen av vannet og festes med et 

slakt tau til en blåse. 

Lier kommune ba Fiskestell om å legge ut krepsehotellene, og 

den 20. juni var 6 mann fra Fiskestell klare til å sette dem ut. Vi 

fylte båtene med Leca-blokker og dro til anvist plass for å sette 

dem ut. Imidlertid var de lettere enn vann og vi endte med å 

legge dem på land igjen. Ytterligere to turer til Garsjø ble fore-

tatt for å sette ut krepsehotellene, noen fra Oslo kommune som 

hadde noen krepsehoteller i rustfritt stål til utlån, mens resten 

ble senket med tunge vekter. 

 

6.22 Løken og Vrangen 

Lag: Robert Sørlie og Roger Aune 

Ingen tynnefiske på grunn av rehabilitering av demningen. 

 

6.23 Hvalsputten 

Lag: Øyvind Lillebuen 

Et lite, litt bortgjemt vann hvor fisken er veldig sky. Dette vannet 

ligger i naturreservatet så her må man ta hensyn til at vegetasjo-

nen er fredet. Dessverre er det ikke alle som bryr seg om det. 

Det er blitt satt ut fisk i mange år og her kan man få en overras-

kelse hvis en er heldig. Vannprøver vår og høst er tatt og tilsyn 

er utført. Lite søppel å finne. Et idyllisk vann, men både knott og 

mygg er det til tider nok av der. 

 

6.24 Sørsneisa og Lillesneisa 

Lagleder: Anders Th. Opsahl 

Lagsmedlem: Per Christian Haraldsen 

Medgått arbeidstid: 95 timer 

Nytt av året var at det ble utført tynningsfiske i både Lille-Sneisa 

og Sør-Sneisa. 1. garnsett ble utført tidlig i juni, men med dårlig 

resultat. Vi bestemte oss å for å utsette neste sett til ut i august. 

Dårlig vær og flom gjorde at fisket først ble gjennomført i okto-

ber.  Det ble et «bra» resultat med få ørreter pr garn. Kvaliteten 

på fisken er blitt bedre på de åra vi har holdt på!  

Lille-Sneisa: 7 garnnetter – 18 ørreter.  

Sør-Sneisa: 16 garnnetter – 62 ørreter.  

Foruten å plukke søppel, har vannprøver blitt tatt vår og 

høst.  Vi har observert spor og fotefar etter fiskere rundt vanna. 

Ja, for å få seg ei panne med fisk eller to, er ikke Sneisene et 

dårlig alternativ!  

 

6.25 Damsneisa og Nordsneisa 

Lagleder: Truls Hafslund 

Medgått arbeidstid: 8 timer 

Nordsneisa 

Dette er det første vannet i Sneisene-vassdraget. Her blir det 

satt ut fisk som blir tatt opp fra Sør-Sneisa under tynnefiske 

hvert år. En del fiskere stopper opp her for å prøve fiskelykken. 

Det er en gapahuk ved vannet som er mye brukt. En produktiv 

innløpsbekk renner inn i vannet. Flott fisk er det også i dette 

vannet. Vannprøver vår og høst er tatt samt tilsyn er blitt gjort. 

Svært lite søppel å finne.  

Damsneisa 

Et lite besøkt vann da det ligger litt i bakevja og her får man fisk 

av alle størrelser. En del søppel å finne, dessverre stort sett fis-

kesnøre etter fiskere som er vært på besøk. Vannprøver vår og 

høst er tatt også tilsyn er blitt gjort i sesongen. Dette vannet er 

selvforsynt med fisk. Vi bør se på muligheten til å ta overførings-

fisk fra dette vannet eller fra innløps- og utløpsbekkene. 

 

6.26 Nordre og Søndre Åsvann 

Lagleder: Truls Hafslund 

Medgått arbeidstid: 6 timer 

Dette er to vann som ligger etter hverandre langsmed veien inn 

til Nykjua. Det nordre vannet blir brukt ganske mye av fiskere 

som skal videre til Glitre eller Nordområdet. Begge er ørretvann.  

Det nordre vannet er det satt ut stamfisk i flere år, men fra nes-

te år blir det kun overføringsfisk.  Det sørlige vannet er et av de 

få vanna med naturlig produksjon av ørret, men ved mye ned-

bør kan fisk fra det nordre vannet svømme inn i det søndre ved 

at torva mellom de to tjerna løfter seg. Fin steikefisk å få, men 

kan hende man kommer borti svært mørke fisk. De har stått 

under torva og kan smake myr.  

 

6.27 Sandungen 

Lagleder: Lloyd Nilsen 

Lagsmedlemmer: Kai Marius Andersen og Hans Olav Sørumeng-

en 

Medgått arbeidstid: 8 timer 

Tynnefiske etter abbor på Sandungen kom sent i gang i år, dette 

på grunn av utfordrende is- og snøforhold. Rusene ble satt ut 

26.mai, og tatt opp 6.juni.  

Resultatet av tynnefisket ble:  

1218 stk. abbor, vekt: 42,040 kg.  

15 ørret ble satt ut igjen, lengde 10 -18 cm.  

Ca. 8 liter rogn.  

Folk legger stadig ut stokker og stein i utløpet for å komme over 

til den andre siden. Rydding og tilsyn er utført gjennom hele 

sesongen.  
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6.28 Rotua 

Lagleder: Ole Morten Setra 

Lagmedlem: Borgar Pedersen  

Medgått arbeidstid: 8 

Elva er ikke interessant for fiske i dag, og den har ofte variert 

vannføring fra flom til nesten uttørket. Vi har vært på befaringer 

og påbegynt en kartlegging av Rotuas nedre og øvre del, til sam-

men ca. 3 km. Området ovenfor Rotefoss og opp til bekken fra 

Justad-Svartvannet er flatt og har lite kulper. Det er likevel ob-

servert noen titalls ørretyngel og noen opptil 10 cm. Det er også 

observert noe yngel i øvre del nedenfor den gamle demningen 

ved utløpet i Grunnvannet. Vi har satt ut ruser for ørekyte i den 

midtre delen nedenfor den gamle demningen, hvor vi tok opp 5 

stk. pH 7,0. 

 

7 Fiskeutsett 

Utsett av 2-somrig ørret. 

Glitre: 600 

Ytre Langevann:  40 

Vakkertjern:  40 

Tverråsvannet:  40 

Goliaten:  40  

Myrdammen:  40 

Landfalltjern 400 

Hvalsdammen 200 

Blektjern 200 

Sum: 1600 

Lelangen                        87   Overført fra Elgtjernsbekken  

 

8 Prøvefiske 

Vi søkte Viken fylkeskommune om økonomisk støtte til å utføre 

prøvefiske i Vrangla, men vi fikk ingenting. Prøvefisket ble derfor 

ikke utført. 

 

9 Sikfiske i Glitre 

Vi begynte med tynnefisket 10. juni med et garn på 38 mm × 50 

m lengde med en høyde på 6 m og to garn på 45 mm x 25 m og 

høyde 4 m. Disse ble satt ut fra øya v/Gørbuvika mot Støa i en 

lenke. Dette skulle være en prøve for å se hvordan vi kunne 

håndtere så store garn og å rense dem på stedet. Vi brukte en 

14 fots glassfiberbåt da denne tåler mye mer vind enn vår alu-

miniumsbåt.  Vi var tre mann i båten som dro ut neste dag for å 

røkte garna og vi hadde med oss en stor gummimatte som vi la 

på tvers av båten som vi lot garna gli over fra den ene siden og 

ut i den andre. To mann utførte den jobben og tredjemann pas-

set på at båten lå riktig hele tiden. Dette funket meget bra. Re-

sultatet første natta ble 16 sik. Vi lot garna stå til neste dag og 

da ble resultatet 26 sik. Vi syntes dette var et magert resultat så 

vi dro opp garna og bestemte at vi skulle prøve igjen når det ble 

mørkere netter i august. 

Neste utsett ble søndag 13. august. Samme antall garn og på 

samme plass. Vi holdt på frem til fredag 18. august. Samlet re-

sultat på disse dagene var 116 sik. Vi hadde satt alle garna som 

flytegarn som viste seg å være altfor høyt. De fleste fiskene satt i 

bunnen av garna. Vi prøvde å senke garna med 1,5 m, men med 

samme resultat. Uka gikk fort, så på fredag bestemte vi oss å gi 

oss for i år da andre oppgaver ventet på oss. Kun 4 ørreter ble 

tatt opp under hele fisket. Samlet resultat på høsten ble da 116 

+ 42 = 158 sik med en snittvekt på ca. 700 g. Vi kommer til å 

kutte ut 38 mm og heller satse på 45 mm garn og 6 m høyde 

neste år. 

Vi har bestilt 4 garn 45 mm x 50 m og 6 m høyde. 

 

10 Kalking og vannprøver i Finnemarka 

10.1 Kalking 

Vannene i Finnemarka ble kalket som planlagt i år.  

10.2 Vannprøver 

Resultater fra vannprøvetaking i 2023 finnes i kapittel 19. Vi tar 

vannprøver i utvalgte vann to ganger i året for Statsforvalteren i 

Oslo og Viken. Fiskestell tar i tillegg til dette egne prøver ved 

behov som analyseres med et enkelt måleinstrument. De aller 

fleste vann har bra pH-verdier, spesielt etter kalking. En del vann 

i Drammens nærområde hadde pH litt over 5 våren 2022 på 

grunn av at de hadde falt ut av kalkingsplanen i et par år. Disse 

vannene skal fra 2022 være tatt inn i kalkingsplanen igjen.  

Statsforvalteren i Viken har valgt Eurofins til å sende oss vann-

prøveflasker og analysere prøvene fra 2023 og 3 år framover. 

 

10.3 Registrering av fisk i gytebekkene til Glitre 

Da det er et mål å få en selvproduserende ørretstamme i Glitre, 

tyder både fisketellinger, stamfiske og prøvefiske på at det går i 

riktig retning, og at våre restaureringstiltak med gytegrus, tersk-

ler og annet i Sandungselva har hatt en bra effekt. Det er viktig å 

kartlegge/telle ørret i gytebekkene rundt Glitre hvert år for å få 

et godt sammenligningsgrunnlag og for å fange opp naturlige 

svingninger over tid. 

Vi måler lengden til fisken og beregner ut fra dette antall somre 

den har levd, men uten skjellprøver blir dette noe unøyaktig. 

Under fisketellingen på bekkene tar vi samtidig ut ørekyte. Ref. 

6.13 Bekkene ved Glitre. 

 

11. Stamfiske 

Ansvarlig: Truls Hafslund 

Nytt av året er at vi ikke skal sette ut settefisk på Statskogs eien-

dom lenger. De vil heller at vi utfører overføringsfiske. Dette 

gjør at vi bare skal ha en halv liter rogn i år til Dofa-anlegget.  Da 

er det bare Glitre og Drammensmarka som skal ha settefisk. Det 

er også noen få andre foreninger som skal ha settefisk. Dette vil 

kreve en god del arbeid for oss, men det er ønskelig fra Stat-

skogs side å kutte ut tynnefiske av abbor og i stedet bruke ener-

gien på overføringsfiske. 

Vi startet stamfiske lørdag 28. oktober og trodde dette skulle gå 

greit, men nei.  Vi gikk langs innløpsbekken til Vrangla og Vrang-

lebekken som renner ut i Dypingen med det resultatet at de få 

hunnene vi fant hadde allerede gytt. Normalt skulle det være 

mye hunnfisk på bekkene, men nei. Tross lite vann skulle det ha 

vært tidsnok. Bekkene rundt Glitre ville vi ikke røre fordi vi har 

et langsiktig mål om å erstatte settefisk med naturlig gyting. Vi 
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bør kunne rettes ut/bearbeides for å hjelpe ørreten videre opp-

over der det er store oppvektsarealer.  

13.3 Langvannet 

Fiskestell v/Borgar Pedersen har søkt Viken fylkeskommune om 

tillatelse til å åpne den gjengrodde bekken i myra i sørenden av 

vannet. Tillatelse er innvilget og økonomisk støtte kr. 40.000 er 

blitt utbetalt. Vi takker Viken fylkeskommune for dette betydeli-

ge bidraget. 

Truls Hafslund, Erik Steenberg Jonassen og Borgar Pedersen har 

hatt befaringer, blant annet 11. juli for å vurdere mulighetene 

for bekkerestaurering. I tillegg har Erik Steenberg Jonassen hatt 

en befaring med representanter fra Viken fylkeskommune. 

13.4 Bekkene ved Glitre 

En rekke muligheter for bedring av forholdene for fisken er be-

skrevet i årsberetning for 2021 6.13. 

13.5 Bekkene ved Lelangen 

Forbedring av bekkene er beskrevet i årsberetning for 2021, 

6.15. 

13.6 Bekk under Eikseterveien 

En bro på Eikseterveien er bygget uten tanke på å la fisk passere 

i bekken. Det viste seg at rør til å legge i bekken var innkjøpt før 

søknaden var godkjent av Lier kommune.  Vi hadde i god tid 

overfor Lier kommune anbefalt å beholde naturlig bekkebunn 

ved hjelp av en brokonstruksjon. 

 

14 Øvrige aktiviter og dugnader 

14.1 Skogdagene ved Garsjø 

Skogdagene har ikke kommet i gang etter koronapandemien. 

14.2 Hauern 2023 

14.2.1 Hauernrennet 

Da var Hauern over for i år. 350 deltakere totalt. Løypetraseen 

var ny fra i år da det neste år er 100 års jubileum for Thorleif 

Haug deltakelse i OL i Chamonix hvor han tok 3 gullmedaljer og 

dette var generalprøven for neste års jubileum. Løypa er på 

2×25 km med start og mål på Gamle Eiksetra ved Nye Eiksetra. 

Løypa går opp Dritabakkene til Tverken hvor den første drikke-

stasjonen er plassert. Derfra forbi Marivann til Vrangen, forbi 

Kulpen til Urdvann hvor vi har matstasjon, deretter Svarthavna 

om Solvang og Nye Eiksetra før vi igjen er på Gamle Eiksetra og 

denne traseen gåes to ganger. Vi hadde matstasjoner ytterligere 

to steder: Ved Urdvann og ved mål, dvs. Gamle Eiksetra. I tillegg 

hadde vi løypevakter hvor deltakerne må krysse veien til Sol-

vang samt ved enden av låven på Nye Eiksetra og løypevakt ne-

de ved Grunnvannet hadde vi 8. Vi hadde også ansvar for parke-

ring inne i Eiksetraområdet denne dagen. To av oss fikk også i 

oppdrag å ta av deltagerne brikker ved målpassering. Vi var til 

sammen 21 mann som deltok på dugnaden. Masse glade delta-

kere å se og Jonas G. Støre deltok igjen som vanlig. Tilbakemel-

dingene på løypetrasen var overveldende positive på sosiale 

medier.  Løypevalget ble det skrytt mye av så dette er nok et 

løypevalg som blir stående som den nye Hauern-løypa. Mann-

skapet kunne etter endt jobb dra bort til Nye Eiksetra og kjøpe 

mat og drikke som DS Fiskestell betalte for.  Det var forholdsvis 

kaldt for de første p-vaktene som var på plass kl. 6.30. Minus 17 

besluttet å vente og følge med på om det ville bli mulig litt sene-

re. Dessverre kom snøen 30. oktober og ble siden liggende. 

Dette gjorde at det ville bli svært glatt å gå langs bekkene og av 

hensyn til sikkerheten til mannskapet besluttet jeg å avlyse 

stamfisket for i år. Ingen katastrofe siden vi har en buffer på 

settefiskanlegget m/Glitre-fisk. Vi hadde ellers besøk av en far 

med to guttunger på 6 og 8 år som fikk en opplevelse på skogen 

de aldri vil glemme. De fikk være med å både fange fisk og sette 

fisk ut igjen. Vi fikk også et nytt medlem i Fiskestell. 

 

12 Materiell, kontor og brakker 

12.1 Materiell 

Innkjøp av el-motor, batteri, batterilader, garn til sikfiske, tau-

verk, Fiskestell gensere og t-skjorter, bærbar PC og hjertestar-

ter. Noe forbruksmateriell til brakkene.  

Det har dessverre ikke vært mulig å øke lagringskapasiteten for 

utstyr på vårt område ved Dofa-anlegget fordi Statsforvalteren 

ønsker å oppgradere Dofa-anlegget om noen år. Dofa vil derfor 

ha minst mulig forandring av bygningene på tomta. Vi har fått et 

tilbud om å leie en konteiner som vi har takket nei til. 

 

12.2 Grunnvannsbrakka 

Brakkesjef: Jan Erik Nielsen 

Grunnvannsbrakka har også i år vært et samlingssted på dugna-

der. Ellers har det ikke vært mange overnattinger. Vinduene er 

blitt ferdigmalt. Mange trær har blitt felt på baksiden av brakka 

slik at det har blitt mye luftigere. Noen trær har blitt fjernet ned 

mot vannet. Forbruksvarer er blitt kjøpt inn. 

 

12.3 Bomlebekkbrakka 

Brakkesjef: Øyvind Solberg 

Brakka er blitt brukt litt under tilsyn og i forbindelse med fiske-

kultivering og noen overnattinger. Piperøret er blitt feid. Fint 

sted å trekke inn for å ta en matbit. Neste år må vi rydde kante-

ne på veien til brakka. Nå som Hauern ikke lenger går forbi Ny-

kjua er det slutt på overnattinga her inne i forbindelse med mat-

stasjonen vi hadde her under løpet. Utstyret som ligger her, skal 

kjøres til Eiksetra til våren. Da er denne epoken over. Vi skal 

forhåpentligvis begynne med overføringsfiske fra Sneisene nes-

te år og da kommer det igjen til å bli en del aktivitet på brakka. 

 

13 Bekkerestaurering 

Ansvarlig: Borgar Pedersen og Erik S. Jonassen 

13.1 Innløpsbekk til Goliaten 

Ingen aktivitet. 

13.2 Innløpsbekk Vrangla 

Truls Hafslund, Erik Steenberg Jonassen og Borgar Pedersen 

hadde 11. juli en befaring på innløpsbekken i sørvest-enden av 

Vrangla for å se an mulighetene for restaurering. Det har tidlige-

re vært gjort forsøk på restaurering, blant annet ved å legge ut 

gytegrus. Erfaringene er at det kan bli store vannmengder med 

stor fart på vannet som drar med seg gytegrus og stein og fyller 

igjen kulper. En liten foss med et fall på ca. to meter lenger opp 
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grader om morgenen, men utpå morgenkvisten dukket sola opp 

og det ble et fantastisk vintervær. 

14.2.2 Hauernrittet 

Hauernrittet ble avlyst pga. for få påmeldte. 

14.2.3 Hauernløpet 

Hauernløpet ble arrangert 23.september 2023.  

Tett tåke på morgenen, lettskyet utover dagen, 19 plussgrader.  

DS Fiskestell hadde matstasjoner ved Årkvisla og på toppen av 

Stankebakken. Totalt stilte vi med 4 mann.  

Løypelengde Hauernløpet 18 km.  

Ultraløpet 54 km (3x18 km).  

Totalt ca. 200 deltagere.  

Det ble en fin dag på skauen.  

 

14.3 Gjevlekollbua 

5 tilsynsturer har blitt utført for søppelplukking ag tilsyn av bua. 

Stedet er godt besøkt og det har vært forbausende lite søppel. 

14.4 Gapahuken ved Garsjø 

Steinbordet tatt bort da det var tent bål på steinplata som med-

førte at den sprakk i vinter, samt søppelrydding. 

14.5 Gapahuken ved Nordsneisa 

Tilsyn med noe søppelrydding. De tre jerna som skal holde grill-

risten på plass i bålpanna er borte. 

14.6 Gapahuken ved Lelangen 

Ukentlig tilsyn og generelt lite søppel. 

 

14.7 Fallet 

Her er det to ganger i sommer blitt slått gress på innsiden av 

gjerdet. Det er byttet vannbrett og vindski på hytta, ellers har 

det vært utført tilsyn utover sommeren. Hytta har mye besøk av 

dagsturister.  

 

14.8 Nykjuahytta 

Vi har vasket Nykjuahytta for Statskog på dugnad. 

 

14.9 Dugnad Garsjø - Løken og Vrangen  

Vi utførte dugnad for Lier kommune rundt vannene da det kom 

frem mye søppel når vannene ble tappet ned, mange søppelpo-

ser ble fylt opp og plassert sånn at kommunen kunne hente 

dem. Vi var 6 stykker som møtte opp, vi rodde og gikk langs land 

og plukket søppel. Timeforbruk: 56 

 

14.10 Gyldenløve bryggefestival 

Petter Øijord stod på stand på bryggefestivalen lørdag den 17. 

juni. 

 

14.11 Fangst av mink i Finnemarka 

Ingen fangst. 

 

14.12 Ål i Finnemarka 

Gruppa har bestått av Eigil Jensen (leder), John Tollefsen og Bor-

gar Pedersen. 

Timeforbruk: 12 

Siden ål er en truet og rødlistet art, jobber vi med muligheten 

for å få i gang et prosjekt for å bedre forholdene for ål i vårt 

område. Vi har hatt kontakt med Miljødirektoratet og med Finn 

Økland i NINA. Saken er tatt opp i et møte med vannområdeko-

ordinator for Lierelva vannområde – Cecilie Helgerud, og vi har 

vært i møte med en representant for Nordsøen Oceanarium 

(akvarium og museum) i Hirtshals. EEL-HATCH 

(www.aqua.dtu.dk) aler opp ål på et anlegg i nærheten av akva-

riet for å hjelpe bestanden. Vi har fått opplysninger om to kon-

taktpersoner som jobber ved dette anlegget. Vi har sett etter ål i 

bekkene i Finnemarka i høst samtidig med yngeltelling av ørret. 

På grunn av stor vannføring var det vanskelig å observere og å 

fange ørretyngel eller ål i bekkene i år. 

 

14.13 Omvisning i Finnemarka 

Borgar Pedersen hadde en omvisning i Finnemarka for ansatte 

på landbrukskontoret med flere i Lier kommune og Glitrevann-

verket 5. september. Han orienterte om Fiskestells virksomhet 

ved Grunnvannsbrakka. Glitrevannverket ved Ragnhild Leirset 

orienterte om deres virksomhet og regler. Lier kommune server-

te god mat og kaker til kaffen i pausen ved brakka. 

 

14.14 Befaring med Statskog 

Den 10. august hadde arbeidsstyret en befaring i Finnemarka 

med Statskogs representant Torkel Skoglund. Befaringen ble 

avsluttet ved Bomlebekkbrakka med god middag tilrettelagt og 

servert av Johan Berge. 

 

14.15 Testing av overføringsfiske 

Den 25. september gjennomførte vi en test på overføring av 

småørret fra nedre del av Elgtjernsbekken ved Grunnvannet øst 

for Glitre. Torkel Skoglund fra Statskog deltok sammen med 6 

medlemmer fra Fiskestell. Vi benyttet el-apparat og hadde med 

oss en tilhenger med vanntank og oksygenforsyning. Selv om 

vannstanden i bekken var forholdsvis stor, klarte teamet å fange 

87 småørret som egnet seg godt til overføring. 

 

14.16 Naturen på vippepunktet? 

Mannskap fra Fiskestell deltok som vakter på konferansen 

«Naturen på vippepunktet?» på Lier kulturscene 18. og 19. april. 

John Tollefsen deltok som tilrettelegger av alle foredragene un-

der fremvisningene. Presentasjonene finnes her: https://tellus-

world.no/presentasjoner-fra-konferansen/ 

14.17 Julebord på Sølfast 

Julebordet ble arrangert den 13. januar 2024. 

15 Presseomtale 

Artikkel «Ørretens velgjørere» - om Fiskestell i Finnemarka i 

Villmarksliv januar 2023 av Tom Schandy. 

 

16 Foredrag 

Ingen. 
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ETTERNAVN FORNAVN ARBEIDSOMRÅDE ARBEIDSOPPGAVER 

Amundsen Ragnar     

Andersen Kai Marius Nordområdet   

Ask Ingolf     

Aune Roger Størrtjern/Garsjø/Løken-Vrangen Lagleder for Garsjø 

Avdal Espen     

Berge Johan Glitre   

Bjerknes Øivind Lelangen/Svarttjern   

Ellevog Ole Guritjern/Grunnvannet Lagleder 

Frantsen Bjørn     

Green Hans Erik     

Green Øivind     

Gundersen Per Ivar Dammyrvann/Kårevann/Elgtjern Lagleder 

Hafslund Truls 
Glitre/Sørsneisa/Nordsneisa/Åsvanna/

Vrangla Leder/lagleder for Glitre 

Halaas Svein     

Hansen Roar     

Hansen Ronny Lelangen   

Haraldsen Per Christian     

Holmin Erik     

Håvelsen Bjørn     

Jensen Eigil   Kasserer 

Jørgensen Tore Himmeriketjern/Vrangla   

Kiperberg Bjørn Lelangen   

Knutsen Christian     

Kristiansen Tore Vrangla   

Landmark Knut     

Langeng Sverre     

Lauritzen Roy Himmeriketjern/Dypingen Lagleder 

Lillebuen Øyvind Hvalsputten Lagleder 

Lunde Tron     

Myrvang Erland Kårevann/Dammyrdammen/Tillkallingshjelp   

Nielsen Jan Erik Lelangen Lagleder/brakkesjef for Grunnvannsbrakka 

Nilsen Lloyd Arne Lårvika/Sandtjern/Sandungen Lagleder 

Nyborg Rolf Vrangla Lagleder 

Opsahl Anders Thorstein Damsneisa og Lillesneisa Lagleder 

Pedersen Borgar 

Sandungselva/Guritjernsbekken/Glitra/

Glitre/ 

Drammen kommunes del av Finnemarka 

Lagleder for Sandungselva, Dypingbekken, 

Glitra og Guritjernsbekken 

Raaen Kjetil     

Setra Morten Glitra og Rotua   

Solberg Egil     

Solberg Kjetil     

Solberg Øivind   Brakkesjef BBB 

Steenberg Jonassen Erik Elgskottjern/Langvann/Tretjerna Lagleder 

Sveen Håvard Flagervann Lagleder 

Sørlie Paul Robert 
Drammen kommune/Garsjø/Størtjern/

Løken-Vrangen 
Lagleder for Størtjern 

Sørumengen Hans Olav Store Bumla/Dypingen Lagleder 

Tollefsen John 
Drammen kommunes del av Finnemarka 

Blektjern 
Lagleder 

Øijord Petter Drammen kommunes del av Finnemarka   

17 Vedlegg 

17.1 Mannskapsliste 
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Vrangenhytta har 2023 hatt lite besøk. 

Grunnet nedtapping av vannene grunnet arbeid på demningen, 

har det nok ikke fristet så mange å ta turen i år. 

Vi har også hatt noe utfordringer med bookingsystem som har 

gjort det vanskelig å følge opp utleie og leietakere. 

For 2024 vil det bli en liten økning i priser, og man må nå leie 

hytta for hel weekend og muligheten for å leie kun ett døgn i 

helgene blir borte. 

Gjennom året har det kun vært utført tilsyn og vask, ca 30 timer 

er medgått. 

Ellers er folk stort sett flinke til å holde det rent og ryddig her, og 

vi regner med mer besøk i 2024. 

Med vennlig hilsen Robert Sørli 

Vrangenkomiteens 

beretning for 2023 

17.2 Dugnadstimer 

Dugnadstimer DS-Fiskestell 2023 

Aktivitet Antall dugnadstimer 

Administrativt 650 

Fiskekultivering 1450 

Prøvefiske - 

Fiskekartlegging 12 

Kalking 12 

Vannprøver 135 

Stamfiske 85 

Dugnader 900 

Øvrige aktiviteter 130 

Sum 3374 

Huskomiteen har bestått av: 

Berit Langeng Leder 

Rolf Nyborg Nestleder 

Knut Erik Kaalstad Regnskapsfører 

Sverre Langeng Sjåfør/innkjøp/husvert og leder for 

 fisekameratene 

Tore Kristiansen Husvert 

Øyvind Juul Nilsen Husvert( første halvår) 

Hans Petter Nyhus Reserve 

Som det kommer frem av «mannskapslista» er det ikke mange 

igjen. Det er jo også «godt voksne» de som er oppført. 

Dagens situasjon tilsier at det blir veldig begrenset hva huskomi-

teen kan gjøre i tida framover som kjøkkensalg, bistå ved ar-

rangementer, kontakt med alarmselskap osv.   

Dette får være en sak for styret og verve nye folk i komiteen. 

Flere fra medlemmene i DS må være villig til å stille opp. 

Som året før ble det høstdugnad. Lørdag 28/10. Også denne 

gangen var det svært begrenset oppmøte. Fikk tatt det meste av 

løvet og raket rundt huset. Vinduer ble også vasket. Fikk også 

tatt litt mose på noen av takene, men det er fortsatt endel igjen. 

Noen av de oppmøtte reiste og kjøpt ny flat tv og montert opp 

på veggen i stua. Det ble også servert god mat. 

Da vi spylte kloakktanken ble det oppdaget at pumpen hadde 

vrid seg av festet slik at kloakken bare sirkulerte i tanken. Vi var 

heldig og fikk Franzefoss til å tømme tanken uken etter på kvel-

den. Vi prøvde å få pumpen på plass igjen, men her måtte vi ha 

hjelp av Erik Stenberg Jonasen som er spesialist på pumper. 

Torsdag 14/10 ble det avholdt juleavslutning med mat. 

Utleie av klubbhuset har også vært ganske bra dette året. 

Har hatt noen «utfordringer» med forskjellig utstyr sist år. Opp-

vaskmaskinen måtte repareres og alarmsystemet hadde noen 

varslinger. 

Visste ikke at vi hadde «elefant» i huset, men det var tilfelle da 

teknikker tok en sjekk og fant en flyvende elefantballong oppun-

der taket. Denne ble fjernet og det er også byttet batterier i sen-

sorene. 

Har også vært noen sikringer som er slått ut. Kursen til varmt-

vann og kjøleskap var gått. Dermed var det bare kaldt vann og 

endel vann fra kjøleskap i garderoben som fløt utover. Kjedelig 

hvis klubbhuset er utleid og ikke har varmt vann. 

Trengs også annet vedlikehold på huset, så vi kan trenge vedli-

kehold komitéen som vi hadde tidligere. Vi har en del gammelt 

servise i brus bua som vi kan bli kvitt slik at det blir lettere å hol-

de orden der. Vindu og bordkledningen ved inngangsdøren må 

skiftes på grunn av råte. 

          Huskomiteens beretning for 2023 
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Følgende styre ble valgt i 2023: 

Petter Øijord (leder) 

John Tollefsen (sekretær) 

Borgar Pedersen (styremedlem) 

Eigil Jensen (kasserer) 

 

Innledning 

Utvalgets vanlige aktiviteter har vært noe begrenset i år, delvis 

på grunn av at Tellus Natur og Miljø https://tellus-world.no/  

arrangerte en konferanse kalt «Naturen på vippepunktet» 

https://tellus-world.no/services/ på Lier kultursenter i april. 

Konferansen var i stor grad en videreføring av Vannmiljøutval-

gets aktiviteter, og ble planlagt og arrangert av Borgar Pedersen 

og Petter Øijord sammen med Knut Hennum, mens John Tollef-

sen sørget for tilrettelegging av alle foredragene under konfe-

ransen som finnes her: https://tellus-world.no/presentasjoner-

fra-konferansen/. Arrangementet medførte en stor arbeids-

mengde både før og etter konferansen. 

Vannmiljøutvalget samarbeider med alle arbeidsgrupper i DS-

Fiskestell om overvåking og restaurering av vann og vassdrag i 

Finnemarka. For det sentrale området rundt Glitre og i nord-

området, har DS avtale med Statskog og Glitrevannverket. I sør-

området har DS avtale med Drammen kommune om den delen 

av Finnemarka som ble forvaltet av Drammen kommune frem til 

2020. Arbeidsgruppa for dette området, som ofte kalles Dram-

mens Nordmark eller Drammensmarka, har flere deltakere fra 

Vannmiljøutvalget og dekkes delvis av Vannmiljøutvalgets års-

beretning. Vannmiljøutvalget har også Drammenselva og Dram-

mensfjorden med tilførselsbekker som arbeidsområde. I tillegg 

engasjerer utvalget seg i forurensnings- og utbyggingssaker i 

Drammen og nærliggende kommuner, blant annet i Lier.  

Holmen i Drammen 

Den 13. januar fikk vi svar fra Miljødirektoratet med endelig 

vedtak på vår klagesak av 20. februar 2020 angående «utfylling 

ved Holmen Øst trinn 2». Et omfattende svarbrev konkluderte 

med at vår klage ikke tas til følge! Utfyllingene av masser ved 

Holmen vil derfor fortsette som planlagt.  

Drammensfjorden og Drammenselva 

Miljøovervåkingsprosjektet vårt for Drammensfjorden vil gå 

over flere år, på ubestemt tid fremover siden vi regner med at 

det økologiske presset og ødeleggelsene av naturen i og ved 

Drammensfjorden (og Oslofjorden) vil fortsette å øke i årene 

fremover på grunn av utbygginger og forurensning. Forhåpentlig 

vil tiltakene i Oslofjordplanen og Ren Drammensfjordprosjektet 

mer eller mindre reversere ødeleggelsene. Det vil uansett være 

behov for miljøovervåking både fra det offentlige og fra frivillige 

som oss i uoverskuelig fremtid. 

Vannmiljøutvalget fikk den 9. februar informasjon om at det 

pågikk store utfyllinger av sprengstein på Bokerøya ved Ho-

mannsbergbukta utenfor Svelvik. Vi reiste samme dag ut til om-

rådet og dokumenterte utfyllingene med bilder siden vi hadde 

en sterk mistanke om at utfyllingene ikke var lovlige. Vi sendte 

omgående en bekymringsmelding til Statsforvalteren i Oslo og 

Viken angående mulig ulovlig utfylling av sprengstein på Boker-

øya. I tillegg ble Drammen kommune, Ren Drammensfjordpro-

sjektet ved koordinator Cecilie Helgerud, Oslofjordens friluftsråd 

ved Espen Søylen og FnF Buskerud-koordinator Kaja Høgås in-

formert.  

Vi er bekymret for at utfyllingene på Bokerøya er et første 

(ulovlig) skritt i retning av å komme i gang med storstilt utbyg-

ging av småbåthavn til 1000 båtplasser ved Knemstranda i Ho-

mannsbergbukta utenfor Svelvik. Det er store forekomster av 

ålegras i Homannsbergbukta. Ålegrasengene her er helt avgjø-

rende som oppvekst- og leveområder særlig for småfisk, men 

også for større fisk og fugl. En stor småbåthavn med trafikk og 

forurensning vil kunne ødelegge for alt liv over og under vann i 

området. 

Arealplanen til Drammen kommune innebærer videreføring av 

planer om utbygging av småbåthavn i Homannsbergbukta, fasili-

teter på land og bruk av Saltskjær som er et fuglereservat. 

Arealplanen innebærer også flytting av tømmerterminalen på 

Lierstranda til Juve ved indre Drammensfjord langs Svelvikveien, 

hvor det nå er et pukkverk. Det planlegges enorme kaifronter 

med massiv utfylling i fjorden, samt betydelig utsprengning av 

fjell. Dette vil innebære blant annet utbygging en havn på grunt 

vann og lagring av store mengder tømmer og mye tungtrafikk 

langs Svelvikveien. Et sårbart liv i en fra før miljøbelastet fjord vil 

kunne bli påført ubotelig skade og viktige rekreasjonsområder 

vil bli ødelagt. Dette er stikk i strid med målsettingene til 

«Helhetlig tiltaksplan for ren og rik Oslofjord (inklusive Dram-

mensfjorden)». Vannmiljøutvalget leverte 15. mars høringssvar 

for å få stoppet disse planene. 

Svelviksand ønsker å anlegge en industrihavn i Dramstadbukta 

og et steinknuseri i sandtaket på Verket. Asker kommunestyre 

har sagt nei til utbygging, men utbyggeren fortsetter med sine 

planer. 

Drammen havnevesen har gitt fra seg retten til å bruke strek-

ningen Gyldenløve brygge – Tjømøkrankaia (Tangenkaia). Dram-

men kommune har hatt høring om bruk av dette området. 

Berger båtforening ønsker å bygge en småbåthavn i Blindsand 

selv om konsekvensutredningen konkluderer med at en utbyg-

ging på Blindsandodden eller ved Bergerbukta båthavn ikke er 

forsvarlig fordi det blant annet vil føre til for store inngrep i vik-

tig marin natur. Drammen kommune inviterte likevel til høring 

om bygging av småbåthavn fortrinnsvis i Blindsand, deretter 

Bergerbukta båthavn, mens båtforeningen ikke ønsker båtplass 

ved Berger brygge. VMU leverte høringssvar den 20. mai. 

Våre planer om droneundersøkelser i indre Drammensfjord for å 

undersøke tilstanden til ålegrasengene ble umulig å gjennomfø-

re på grunn dårlig sikt som følge av stor vannføring/flom i elva 

gjennom sesongen. 

Vannmiljøutvalgets beretning for 2023 
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Kontroll og testing av undervannsdronen vår Chasing M2 PRO 

viste at den hadde en del elektroniske og programmessige pro-

blemer. Dette ble oppdaget i god tid før sesongen startet. Blant 

annet var det manglende kontakt mellom kontrollenhet/skjerm 

og drone. Leverandøren ble kontaktet, og vi fikk forslag til pro-

blemløsing. Mattias Pedersen Estrada ordnet opp i dette, og i 

tillegg oppgraderte all programvare til siste versjon slik at alt 

fungerer bra. 

Vi søkte Miljødirektoratet om midler til blant annet ekkolodd til 

våre planlagte undersøkelser av Drammensfjorden, men fikk 

avslag grunnet det pågående Gyrofri-prosjektet for Drammen-

svassdraget.   

Kjøsterudbekken 

Kommunestyret i Drammen har vedtatt utbygging av Berskaug-

området og at Kjøsterudbekken ikke vil bli åpnet i dette områ-

det slik vi har foreslått. 

Arealplanen til Drammen kommune innebærer bygging av et 

boligfelt på vestsiden av Kjøsterudbekken opp til 800-metern. I 

dette naturområdet renner 4-5 bekker med tilhørende økosys-

temer. Det blir spennende å se hvordan Statsforvalteren vil stille 

seg til disse planene som bryter med statlige mål om å unngå 

slike unødvendige naturtap. 

Damtjern ved Lierskogen 

Vannmiljøutvalget har hatt søkelys på Damtjern siden høsten 

2008 da vi fant mye død fisk i vannet. Det ble samme høst satt i 

gang et prøvefiske via Fylkesmannen/Statsforvalteren og Dram-

mens Sportsfiskere, som viste at det er flere uønskede fiskearter 

i vannet. Et vannprøveprogram ble iverksatt for å finne for-

urensningskilder, og det ble planlagt rensetiltak. Forurensninge-

ne kom/kommer hovedsakelig fra Gjellebekk industriområde, 

fra motorcrossenteret i Leirdalen og fra veiene. Vannet har vært 

forurenset og overgjødslet i flere årtier og er i økologisk ubalan-

se. Saltet fra veiene har lagt seg på bunnen, og de dype område-

ne er derfor utilgjengelig for alt liv. Med fortsatt industribygging 

og økt trafikk i området er vi bekymret for fremtiden for Dam-

tjern som for en del år siden var et bra ørretvann. 

Kjennerdammen ved Liertoppen 

Dammen, som er en rest etter det tidligere Kjennertjernet på 

Lierskogen, har gradvis blitt fylt opp med strø-pukk som har 

kommet sammen snøen som er brøytet på parkeringsplassen på 

Liertoppen kjøpesenter. Dette er etter alt å dømme pågått siden 

kjøpesentret åpnet i 1985. Det er nå nesten ikke noe vann igjen i 

dammen. Vi er informert om at vannområde-koordinatorene 

Ingvild Tandberg (Oslofjorden vest) og Cecilie Helgerud 

(Lierelva) jobber med saken, blant annet for å hindre mer opp-

fylling av pukk i dammen. I tillegg har vi foreslått å restaurere 

dammen. Dammen har inntil nylig huset blant annet salaman-

der, og er en viktig oase for insekter, fugler og annet dyreliv i 

området. 

Lierstranda og Gilhusbukta 

Utdrag fra nettsiden til Eidos Eiendomsutvikling AS: 

«Lierstranda skal forvandles til en fjordby. Eidos utarbei-

det reguleringsplanen for området på oppdrag fra Lier kommu-

ne. Den ble overlevert oppdragsgiver 11. november 2022. Pla-

nen er førstegangsbehandlet i formannskapet i Lier kommune. 

Det skjedde 16. mars 2023. Den er nå på offentlig ettersyn med 

høringsfrist 2. juni 2023. 

Lierstranda er i forvandling. Ref. https://www.eidos.no/

prosjekter-omraderegulering/fra-industri-lager-og-logistikk-til-

ny-fjordby. Lager, industri og logistikk har dominert i mange tiår, 

men nå skal området forvandles til Fjordbyen Lier og Drammen. 

Det er et av de største byutviklingsprosjektene i Norge i tiden 

som kommer. Det kan bli et pilotprosjekt for bærekraftig byut-

vikling på internasjonalt nivå. 

Visjonen om en fjordby der folk, fjord og fremtid mø-

tes forankres i en fremtidsrettet, sterk og gjennomførbar områ-

dereguleringsplan. Nytt sykehus og Drammen Helsepark på Bra-

kerøya er starten på Fjordbyen som planlegges for 16.000 nye 

arbeidsplasser og 8.000 nye boliger. Fjordbyen Lier og Drammen 

skal bli attraktiv, urban og bærekraftig. 

Styremøter 

Vi har hatt 3 styremøter. 

Eksterne møter 

Ingen. 

Foredrag                                                                                                           

19. april: Petter Øijord: «Drammensfjordens unike fiskefauna» 

på konferansen Naturen på vippepunktet i Lier. 

3. mai: Petter Øijord: Om miljøutfordringer i Drammenselva og 

fjorden på «Informasjonsmøte» på Drammen bibliotek.  

Kurs og seminarer med deltakelse fra Vannmiljøutvalget 

13. februar: Norske Lakseelver: Regionmøte for forvaltningslag i 

lakse- og sjøørretelver i Oslo og Viken.  Status Gyro Drammen, 

Sluttrapporten fra prosjekt Gyrofri med mer. Landbrukets hus, 

Oslo. 

22. mars: Norsk Vannforening: Verdens vanndag. 

18. og 19. april: Tellus Natur og Miljø: Konferansen Naturen på 

vippepunktet på Lier kulturscene. 

3. mai: Drammenselva vannområde Ren Drammensfjord-

prosjektet i Drammen og Lier kommune: «Drammensfjorden – 

hvordan står det egentlig til?» på Drammen bibliotek. 

Høringssvar 

15. mars: Utbygging av Homannsbergbukta, Solbergmoen og 

Juve i forbindelse med Drammen kommunes arealplan. I tillegg 

Planinitiativ Bokerøya som ikke var på høring. 

18. april Områderegulering for strekningen Gyldenløve brygge – 

Tjømøkrankaia  

20. mai: Planforslag for områderegulering for Berger 

Befaringer 

9. februar: Massedeponi på Bokerøya 

17. august: Kjøsterudbekken 

Pressemeldinger 

Ingen aktivitet. 

Presseoppslag 

15. april: Kronikk i Drammens tidende: Er naturen kommet på 

vippepunktet? 

26. april: Samme kronikk i https://www.dt.no/ 

Tyrifjorden 

Ingen aktivitet. 
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Komiteen har i år bestått av Sten Skare, Hans Olav Sørumengen, 

Erik Stenberg Jonasen, Håvard Sveen og Hans Petter Nyhuus.    

Kort oppsummering: 

2023 viser positiv trend i forhold til både 2022 og 2021.  Vi øker 

for andre året på rad utleien og salget av fiskekort.  August er 

igjen den mest populær måned, det er fortsatt godt med ledig 

kapasitet i løpet av året.     

I 2023 investerte vi i ny gassovn og flere gassflasker for oppvar-

ming, parafin som oppfyrings kilde er på vei bort fra marked 

grunnet miljøhensyn.  Vi har etablert kontakt med Stein Rudi på 

Mårbu turisthytte, som fremover blir vår mann mht. transport 

av utstyr og diverse ut/inn til hytta.  

Nye bestillingsrutiner via booking kalender på våre websider 

fungerer tilfredsstillende.  Det var noen utfordringer med at 

betalinger ikke kom inn på Søltjørna konto fra DS paypal konto, 

dette er ryddet opp i.  Fortsatt ikke optimalt i forbindelse med 

årsoppgjør/regnskaper, man savner automatiserte prosesser 

som gjør det lettere å koble bookinger og faktiske innkommen-

de betalinger.  Fortsatt krever det for mye manuell kontroll og 

sjekk.  

Aktiviteter 2023 

 Januar 2023, regnskaper og årsrapporter leveres.  

 Januar 2023, kasserer oversender betalinger for fiskerett 

til grunneiere. 

 Februar 2023, publisering på web og facebook om DS til-

bud på Søltjørna.   

 Mars 2023, etablert avtale med ny transportør, Stein Rudi 

transporterer for oss nå.   

 Mars 2023, bestilt ny gassovn og Gassflasker hos Hagia 

Uvdal.  

 Mars 2023, bestilt supplering av gass og transport av ny 

gassovn og flasker inn, søppel ut.   

 Juni 2023, Dugnadstur Søltjørna, deltakere Hans Olav, Erik, 

Håvard.     

 

Utleie – belegg: 

Det har vært et høyrere belegg på hytta i 2023 enn foregående 

år, men fortsatt litt lavere enn snittet siste 10 år.  I år hadde vi 

igjen utleie til reinjegere på slutten av året, noe som drar opp 

inntektene våre.  Vi hadde igjen gleden av å motta nytt medlem 

som meldte seg inn for å benytte tilbudet ved Søltjørna.   Vi har 

flere gjengangere som tydeligvis funnet sin plass på fjellet.      

Bookingsystem som blei lansert i 2021 fungerer tilfredsstillende. 

Potensielle leietakere får oversikt på ledige dager i booking-

kalender og kan umiddelbart legge inn bestilling med betaling 

på ønskede dager.  Vi ser at enkelte av våre faste bestiller ett år 

i forveien.  

 

Dugnadstur 2023. 

Årets dugnadstur blei gjennomført i slutten av juni, Hans Olav, 

Erik og Håvard tok turen innover fra Imingfjell.   Sjekk av hytta 

og vanlig tilsyn for sesongen var planen for denne dugnaden.  

Denne gangen var det også montering og tilrettelegging for bruk 

av ny gassovn.   Det blei også gjort en opprydding av matskapet 

for gamle suppeposer, syltetøy, mel, ris m.m.  Mye som blir satt 

igjen og aldri brukt.   

Fiske 

Komiteen har fått få rapporter om fiske for 2023, noen rykter 

om fin kilo’s fisk fra båten i det østre vannet har vi imidlertid 

fått.  Fisken i det vestre vannet rapporteres å være i dårlige stør-

relse og kondisjon enn hva vi kan huske å ha sett tidligere.  Vi tar 

kontakt med grunneier og anbefaler hardere beskatning i for-

bindelse med garnfiske.  Det er for mye fisk der nå.   

Som vanlig er fisket i fjellet varierende, man er avhengig av å 

treffe de rette forholdene for å oppleve det berømte drømme-

fiske.  Men mannen bak stanga teller også, og man må ha snøret 

uti – helst så mye som mulig! 

Økonomi og plan 2024. 

Regnskapet for 2023 viser et driftsoverskudd på ca 10 000.-, 

økonomien til komiteen er god.   Vi må gjøre enda noen investe-

ringer i nye gassflasker, da vi fikk tilbakemeldinger om all gassen 

blei borte i løpet av forrige sesong.  Vi vil nok merke at det er 

dyrere å varme opp med gass enn parafin.   

Noen investeringer i vanlig bruksartikler må gjøres i 2024.  Di-

verse kluter, kopphåndkle, gulvfiller, vaskemidler og stearinlys 

må kjøpes inn.  Stretchlaken og putevar må byttes jevnlig.  

For 2024 bør kostnader knyttet til bookingtjenester av hytter 

føres i disse regnskapene.    

Komiteen håper at vi kan få med en snekker og vedlikeholds- 

kyndig person oppover på dugnadstur i år, for å vurdere hyttas 

tilstand og hvilke tiltak som kan være aktuelle å iverksette.  Det 

er særlig tiltak som kan isolere hytta for iskald nordavind som er 

ønskelig, samt sikre at det ikke føyker snø inn på loftet, som 

igjen fører til vannskader når det smelter om våren.   

Søltjørn komiteen. 

         Søltjørnkomiteens beretning for 2023 

Havfiskegruppas 

beretning for 2023 

Ingen aktivitet dette a ret. 
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Representantskapet besto ved årets utgang av følgende 15 

medlemmer, hvorav 7 er æresmedlemmer: Berit Langeng, Sver-

re Langeng, Rolf Nyborg (nestleder), Roar Hansen, Bjørn Håvel-

sen, Knut Kaalstad, Per Øivind Ask (kasserer), Tor Andreassen, 

Øyvind Juul Nilsen, Gunnar Olsen Skar (leder), Truls Hafslund, 

Helge Otto Johansen, Thorgeir Gustavsen, Morten Berger 

(sekretær) og Borgar Pedersen.  (Æresmedlemmenes navn er 

skrevet med fet skrift.) 

Representantskapet og DS mistet en av sine trofaste og aktive 

medlemmer, da Jan Ivar Larsen  gikk bort sommeren 2023. Vi 

minnes han med stor respekt for innsatsen i mange år for DS og 

da særlig innen casting. 

Representantskapsmøter 

7. februar (7 medlemmer til stede) 

7. mars (10 medlemmer til stede) 

16. april (9 medlemmer til stede) 

2. mai (9 medlemmer til stede) 

3. oktober (7 medlemmer til stede) 

7. november (10 medlemmer til stede) 

Saker fra styret. 

Representantskapet og styret hadde felles møte 7. mars.  

Det møtte 3 stk fra styret: Hans Petter, Eigil og Jarle. 

Hans Petter redegjorde for regien og gjennomføringen av års-

møtet og for sine tanker rundt å bygge merkevare og verve nye 

medlemmer, særlig unge, til foreningen. 

-Det var generell samtale og utveksling av synspunkter på fore-

ningens drift i hyggelige former. 

-Det ble gitt ros til Vannmiljø og Fiskestell for stor innsats og 

omfattende dugnadsarbeid. Dette arbeidet er grunnleggende og 

svært viktig for klubben. 

Andre aktiviteter 

Dugnad og tur til minnesmerket «Jakob Sandungen» i Finnemar-

ka 15. juni ble avlyst pga. stor skogbrannfare.  

Rep.skapet hadde ryddejobb 19. oktober av dokumenter fra 

Austadlageret  som var flyttet til Sølfastøya. 2 biltransporter 

med søppel til Mile avfallstasjon.  

Veterantreffet ble arrangert den 9. november. Ansvar for opp-

legget hadde Knut Kaalstad også denne gang. Utdeling av vete-

ranpokaler for 50 års- og veteranmerke for 25 års sammenheng-

ende medlemskap ble foretatt. Visning av film og bilder fra fore-

ningens tidligere historie samt pizza-servering bidro til en vellyk-

ket aften.  

Rakfiskaftenen ble gjennomført etter planen den 25. november. 

Fin stemning og god mat.   

Per Øivind Ask 

Representantskapets beretning for 2023 

1 Styrets sammensetning 

Styreleder Hans Petter Nyhuus 

Nestleder Kristoffer Jakobsen 

Informasjonsansvarlig Jarle Fredagsvik 

Kasserer Knut Erik Kaalstad 

Styremedlem Roy Ingard Hansen 

Styremedlem Erik Jonassen 

Styremedlem Robert Skoczylas 

Vara styremedlem Kristian Hauan 

  

2 Møter og styrets ansvarsområder 

Styret i Drammens Sportsfiskere har vanligvis møte én gang i 

måneden, men hyppigheten avtar etter hvert som vakinga in-

tensiverer i elver og diverse skogsvann på sommerstid. Vi legger 

ut referater på hjemmesiden vår i etterkant. 

Det er fremdeles et overtall av Invicta-medlemmer i styret etter 

at vi dannet et interimsstyre i etterkant av corona-pandemien i 

2021. 

I år er alle på styret i valg med unntak av leder Hans Petter Ny-

huus. I samtaler med valgkomiteen har vi ytret ønske om at 

også andre undergrupper på huset skal få muligheten til å påvir-

ke styrets arbeid i årene som kommer. 

3. Satsingsområder 

Vi i styret er her for våre medlemmer. Vi er ansvarlig for å plan-

legge klubbkvelder og andre aktiviteter på huset i løpet av se-

songen. I 2023 har vi vært en pådriver for at også andre gruppe-

ringer på huset skal ta ansvar for å skape innhold og møteplas-

ser til glede for større deler av klubbens medlemmer. Her når vi 

ikke igjennom i gruppene.  

På lengre sikt er DS som klubb avhengig av å forynge seg for å 

overleve. På grunn av det er rekruttering av nye medlemmer en 

prioritet, og i større grad bør også satsing på rekruttering av 

yngre medlemmer være fokus. 

Invicta opplever en jevn strøm av rekruttering via sine kurs. Ide-

elt sett bør det også gjøres mer for å holde på interessen til per-

soner vi kommer i kontakt med under disse aktivitetene, og gi 

dem flere gode grunner til å bli værende i foreningen på lengre 

sikt. 

Styret jobber blant annet med å utvikle nye medlemsfordeler, 

og vil i framtida også utvikle nye aktiviteter knyttet til kurs for 

barn og unge. Her ligger det også store muligheter i kraft av sø-

king på diverse stipender og annet støtte fra offentlige ordning-

er. 

                                                Styrets beretning for 2023 
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Vi har også jobbet med å bedre informasjonsflyten på hjemme-

sidene våre, og opplever både økt aktivitet og at sakene vi leg-

ger ut både blir satt pris på og lest. 

I 2023 har vi blant annet oppgradert storstua med ny flatskjerm 

og gått til innkjøp av nytt videokamera. Det gjør oss ikke bare i 

stand til å lage fiskefilmer og filmsnutter, men gir også mulighe-

ten til streaming av arrangementer, framvisning av video/

presentasjoner og til benyttelse under kurs/aktiviteter (vi viser 

blant annet fram fluebinding på storskjerm oppe på binderom-

met i 2. etasje). 

Disse investeringene kommer også leietakerne til gode, og gir 

oss et mer helhetlig og proft uttrykk. Vi er nødt til å fortsette 

jobben med å modernisere klubbhuset vårt for å øke inntektene 

fra utleie. Moderisering og effektivisering rundt utleiebooking er 

i gang alt, vi ønsker å benytte samme løsning som ved hytte-

booking.  Ny løsning vil være på plass tidlig i 2024.  

 

4. Aktiviteter 

Kurs-rekka vår rundt fluefiske er veletablert og kjennetegnes av 

lave priser, godt innhold og flinke instruktører. Sånn sett er vi 

heldige som har en hel gruppe med stor fluefiskekunnskap som 

kan være med å dra lasset rundt disse aktivitetene.  

Vi åpnet sesongen som vanlig med bindekurs i januar/februar. 

Denne gangen hadde vi besøk av Christoffer Johansen fra Nan-

nestad, som er et levende bevis på hvor dyktig fluebinder man 

kan bli kun med noen få års iherdig trening bak stikka. 

I slutten av januar hadde vi også en meget vellykket medlems-

fest på huset, der formann Nyhuus, og hans støttespillere, had-

de disket opp med herlig tapas. Det ble en lang, fuktig og fin 

kveld og en møteplass for eldre travere, nye tilvekster og folk 

som ikke hadde satt sin fot innenfor klubbhuset vårt på Sølfast 

på flere år. 

I mars fikk vi besøk av Lars Jørgen Longfjell, en lokal unggutt, 

dokumentarist og fluefisker. I forbindelse med hans foredrag, 

hadde vi også en debatt om bruken av Finnemarka som områ-

det, der representanter fra Statsskog var invitert for å høre om 

hvordan vi som fiskere i større grad ønsker økt tilgjengelighet og 

justering av gjeldende regelverk rundt bruk av utstyr og utløsing 

av fiskekort. Det ble en god debatt, hvor bl.a Statskog v/ Torkel 

Skoglund er åpen for innspill.  Forslag blei oversendt FS.  

I slutten av april avholdt vi kastekurs. Her opplevde vi at kurset 

ble fulltegnet, og vi hadde hele 25 kursdeltakere på plenen 

utenfor klubbhuset. Deriblant også flere jenter. 

Den 8. mai fikk vi besøk av Børge Iversen fra Guideline og Rag-

nar Kittelsen fra Vammen-Fritid i Svelvik. Utover året har vi 

etablert et godt samarbeid med Ragnar, og for 2024 håper vi å 

kunne etablere en samarbeidsavtale med Vammen-Fritid som 

vil åpne for medlemsfordeler for nye og eksisterende medlem-

mer.  

Vi fulgte opp med kurs i praktisk fiske i juni med flere ivrige delt-

akere, proffe instruktører og bush-grilling av hamburgere ala’ 

chef Nyhuus.  Sommerhalvåret blei avsluttet med grillfest for 

medlemmer og tilitsvalgte på klubbhuset midt i juni.  

Aktiviteten på sensommer/høst kom sent i gang på grunn av 

flommen, og at vi ikke hadde farbar vei over til huset. Det med-

førte til tapte leieinntekter og lite aktivitet i den perioden. 

Da vi endelig kom i gang igjen hadde vi mange innom huset i 

forbindelse med Invicta Open. Vi fikk besøk av Christoffer Johan-

sen, Nils Petter Stensrud og mulighet for de oppmøtte til å teste 

utstyr både i regi av Erik Eikre og Vammen-Fritid. Vi har også 

hatt et godt besøkt foredrag om lakselordene i Lågendalen. 

Vi fulgte opp med praktisk fiskekurs i sjøen. Denne gangen had-

de vi problemer med værgudene da vi først skulle ut, noe som 

førte til en noe amputert kursrunde. Men slik er det da også å 

være sjøørretfisker iblant! Alt i alt er vi veldig godt fornøyd med 

årets kursrekke og det har vært en viktig møteplass for rekrutte-

ring av nye medlemmer. 

På høsten hadde vi dugnad på huset. Oppmøtet var under mid-

dels. Ny flatskjerm blei montert opp da, i tillegg til litt omplasse-

ring av interiør i peisestua.  

Styret gir også honnør til Representantskapet for fin klubbkveld i 

forbindelse med veterantreffet. Dette var vel det eneste åpne 

medlemsaktivitet i 2023 hvor styret ikke hadde regien 

 

5. Turer 

Vi hadde tur til Hökensås i slutten av mai. Totalt var 12 medlem-

mer med på turen, men vi kunne håndtert det dobbelte. Dess-

verre var det et par hytter vi ikke greide å få avbestilt før fristen 

var ute. 

På høsten hadde vi en tur til Telstad gård på Telneset. Med kun 

fire deltakere, var nok dette også en tur vi burde ha holdt stram-

mere i tøylene. 

For 2024 er det kun Hökensås-turen som foreløpig er planlagt 

gjennomført. Der har også påmeldinga vært god. 

I framtida kan det være at vi bør bli bedre på impulsturer og se 

om vi klarer å treffe på en del av medlemmene våre på den må-

ten. 

 

6. Medlemstall / rekruttering  

2024: 237* 

*Medlemstall for 2024 er hentet 19.02.24 før utsendelse av 

kontingent for 2024 

Betalende medlemmer for 2023 var 223 herav 7 æresmedlem-

mer (kontingent 0,-) 
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Medlemmer som ikke betaler ved utsendelse av kontingent for 

2024 strykes. Delta betalende\ikke betalende medlemmer for 

2023: 46 

 

7. Økonomisk status 

Driftsresultatet er snaue 30 000 kroner i minus. Dette skyldes 

for en stor del underskudd i noen av komite/grupper, men tak-

ket være økningen av rente i fjor landet vi på nesten 23 000 kro-

ner i pluss. 

Driftsresultat fordelt på: 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

8. Langsiktige prosjekter 

I tiden framover ser vi at det er en del utgifter knyttet til vedlike-

hold av klubbhuset som blir viktige. Vi jobber med å møte denne 

utgiftsposten ved å knytte opp og øremerke midler til vedlike-

holdsfond. Vi kommer også til å være avhengig av hjelp fra fore-

ningens medlemmer for å få en del av disse arbeidsoppgavene 

utført, noe DS heller ikke har vært fremmed for tidligere. 

Vi må også jobbe mer med utvikle egne medlemsfordeler i re-

krutteringsøyemed, og herunder kommer også drift, vedlikehold 

og markedsføring av eiendommer i foreningens eie. 

Styret i DS har også et ønske om å dra i gang et kultiveringspro-

sjekt av sjøørettens gytebekker i tilknytning til nærområdene 

våre. Her må vi innrømme at vi foreløpig ikke har hatt kapasitet 

og/eller funnet vår vei gjennom søknadsprosesser til det offent-

lige for å få dette prosjektet opp og stå. 

Tanken er at styret holder i dette, eventuelt en ansvarsgruppe, 

før vi håper interne krefter blant medlemmene våre kan ta dette 

videre på lengre sikt. 

Viktig for styrets arbeid framover vil også utvikling av aktiviteter 

for yngre målgrupper være, i den hensikt å sørge for framtidig 

rekruttering. 

 

9. Formannens hjørne  

DS har en lang og stolt historie helt tilbake til 1935, I 2025 fyller 

vi som forening 90 år.  Vi har gjennom alle disse årene bidratt 

med mye aktiviter og kompetanse i våre nærområder knyttet til 

det vi alle liker å sysle med - sportsfiske.  Sportsfiske tolkes her 

bredt, det er ikke bare det å liste seg rundt i en elv eller et vann 

med fiskestanga, sportfiske for DS er også tilrettelegge i marka 

og overvåke våre vannmiljøer.  Sportsfiskere er mao ikke bare 

Hovedgruppa -8 644 

Fluegruppa   7 677 

Fiskestell 11 907 

Vannmiljø -32 688 

Havfiske 0 

Huskomitèen -11 932 

Søltjørna  7 302 

Vrangen -3 569 
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fiskere.    

Fortiden skal vi alltid ha med oss, vi skal lære av den og ta med 

oss kunnskapen den har gitt oss. Og det har vi gjort i alle år, do-

kumentert, bevart og videreført kunnskap og erfaringer til nye 

generasjoner og nye medlemmer. Vi hedrer og feirer medlem-

mer som har gjort stor innsats og oppnådd gode resultater. Alt 

dette er både riktig og viktig, annerkjennelse og takknemlighet 

er med å skape samhold og videre engasjement i DS. 

Utfordringene med fortiden, er man stort sett ikke for gjort noe 

med den, årene og tiden som har gått kan du lite eller intet gjø-

re med, dagen i dag og fremtiden kan du derimot påvirke.  Her 

ligger også DS sin mulighet og utfordring.  Hvordan kan vi bygge 

en forening for fremtiden, som er tilpasningsdyktig dagens og 

fremtidens utfordringer innenfor vårt virkeområde Sportsfiske? 

Dersom vi fortsatt skal være relevant og aktuell innenfor sports-

fiske, fiskestell, fluefiske og vannmiljø, så må vi se fremover og 

ta mulighetene.  Aktivitene våre må være tidsriktige i forhold til 

den tiden vi er i, hellers klarer vi ikke å rekruttere nye og yngre 

medlemmer.  For rekruttering blir vår viktigste oppgave frem-

over. For store deler av vår medlemsmasse er snart like gammel 

som vår stolte forening.  For å rekruttere flere og yngre med-

lemmer, må vi ha et salgbart budskap til dem.  Vi må fortelle 

dem hva vi driver med - med dagens termologier og på dagens 

digitale plattformer for kommunikasjon og informasjon.  

Hvis vi leser årsberetninger fra styret de siste 10 år, så står det i 

alle at vi trenger flere og yngre folk til våre grupper.  Særlig hus-

komiteen har spurt etter folk hvert eneste år.  Det er stort sett 

de samme tillitsvalgte som står på valgkomiteens innstilling, 

årsmøte deltakere er også de samme.  

Så oppfordringen til årsmøte deltakere i år er ikke å melde seg 

for huskomiteen,  men å hjepe oss med de tiltakene styret iverk-

setter for at vi skal rekruttere nye og helt nødvendige ressurser 

til gruppene.  Vi trenger vi å styrke  samholdet, identitet, kultu-

ren og tradisjonene DS er kjent for.  Vi trenger å styrke lojalite-

ten til de mål og tiltak som iverksettes.  Vi trenger at alle vil sam-

me vei, vi må ro mot samme mål.  

 

10. Kommunikasjon 

 

 

 

 

 

Antall brukere på våre nettsider de siste 90 dager 

 

Nettsak 

Side-
visni
nger 

Bes
øk 

Drammens Sportsfiskere - Landingsside 881 657 

Livet Langs kysten. Jakten på Sjøørreten 380 349 

Sølfast klubbhus - Drammens Sportsfiskere 265 167 

Fiske i Drammenselva. Hvilket fiskekort trenger du? 260 235 

Fluebindekurs 2024 - Drammens Sportsfiskere 243 237 
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RESULTATREGNSKAP 

  Driftsinntekter  

3902 Dugnadsinntekter  66 050,00  

3910  Tilskudd  50 500,00  

3970 Fiskekort  19 833,00  

 Sum Driftsinntekter 136 383,00  

 

 Driftskostnader   

5237  Arbeidstøy  -10 401,00  

5330  Godtgjørelse til styre -25 000,00  

5911  Dugnader  -3 857,10  

6010  Avskrivninger -30 878,25  

6420  Leie datasystemer  -1 425,00  

6440  Leie transportmidler  -1 800,00  

6501  Maskiner og utstyr  -13 920,25  

6545  Datautstyr  -849,00  

6559  Annet utstyr  -8 880,10  

6620  Reparasjon og vedlikehold utstyr  -3 125,00  

6810  Datakostnad  -1 190,00  

6815  Kopiering  -3 952,00  

6860  Møter, kurs, oppdatering etc.  -178,85  

6940  Porto  -1 107,00  

7100  Bilgodtgjørelse oppgavepl.  -9 020,00  

7140  Reisekostnader, ikke oppgavepliktig  -561,89  

7701  Styre- og foreningsmøter  -6 757,00  

7750  Eiendoms- og festeavgifter  -1 159,00  

7770  Bank og kortgebyrer  -415,00  

 Sum Driftskostnader -124 476,44  

 

DRIFTSRESULTAT 11 906,56  

 

 Finansposter  

8050 Renteinntekter bank 4 407,00  

 Sum Finansposter 84 407,00 

 

ÅRSRESULTAT 16 313,56  

BALANSE 

EIENDELER 

 Anleggsmidler  

1201  El-apparat til elfiske etc.  112 062,50  

1209  Akk avskr maskiner og anlegg  -44 825,00  

1250  Inventar, verktøy o.l. 16 248,75  

1259  Akk avskr inventar, verktøy  -3 249,75  

1280  Kontormaskiner o.l.  15 624,00  

1289  Akk avskr kontormaskiner o.l.  -5 208,00 

  Sum anleggmidler 90 652,50  

 

 Omløpsmidler 

1920  Driftskonto  95 997,63  

1930  Kapitalkonto  129 195,04  

 Sum Omløpsmidler 225 192,67  

 

SUM EIENDELER 315 845,17 

 

 EGENKAPITAL OG GJELD  

 Egenkapital  

2050 Innskutt egenkapital -259 531,61  

 Årsresultat (opptj. egenkap) -16 313,56  

 Sum Egenkapital -275 845,17  

 

 Kortsiktig Gjeld  

2900 Forskudd fra kunder  -40 000,00  

 Sum Kortsiktig Gjeld -40 000,00  

 

SUM EGENKAPITAL OG GJELD -315 845,17  

Fiskestellkomiteens regnskap for 2023 

På samme måte bør den generelle informasjonen om fiske i elva 

og marka oppdateres og forbedres.  

 

11. Styrets appell 

Bruk vårt flotte klubbhus! Delta på aktivitetene som arrangeres, 

og kom gjerne med innspill til innhold du selv ønsker på huset. 

Sørg for at du får med deg hva som skjer i foreningen enten via 

hjemmesiden vår eller Facebook-gruppen. Vi kommer til å få 

bruk for medlemsmassen når vi skal sette i gang med respektive 

vedlikeholdsprosjekter i tiden som kommer. 

Vi har en høy snittalder i foreningen og at også vår flotte hus-

komité trenger hjelp og fornyelse. 

Husk også på at vi er én forening, og at alle krefter på huset må 

dra i samme retning om det skal fungere som en handlings-

kraftig forening. 

Våre mest populære nettsaker de siste 90 dager 

Vi ser igjen at våre nettsaker om fiske i Drammenselva\Fiske i 

Finnemarka gir mange treff (avhengig av sesong). Vi bør videre-

utvikle innholdet som tar for seg fiskemulighetene i vårt nær-

område. De fleste nettsakene om våre vann er ikke oppdatert 

på 10 år. Nettsiden vår hadde blitt betydelig bedre om redigerte 

utgaver av årsrapportene til fiskestell lastes og publiseres på 

hvert enkelt vann.  

Vel møtt til kastekurs! - Drammens Sportsfiskere 198 176 

Fellestur: Hökensås 2024 - Drammens Sportsfiskere 162 146 

Nyheter Arkiver - Drammens Sportsfiskere 152 109 

Fantastiske Hardangervidda - Drammens Sportsfisk-
ere 

146 143 

Årsfest DS m/foredrag Fredag 26.01 - Drammens 
Sportsfiskere 

145 127 

Nettsak 

Side-
visni
nger 

Bes
øk 
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RESULTATREGNSKAP 

  Driftsinntekter  

3100 Diverse salg  800 

3400 Kommunal støtte  9 241 

3401  Lokale aktivitetsmidler LAM  2 335 

3901  Kursinntekter  24 372 

3905  Loddsalg  2 250 

3915  Egenandel fellesturer  18 510 

3920 Medlemskontingent  18 715  

 Sum Driftsinntekter 76 223 

  

 Driftskostnader   

4101  Undervisningskostnader  6 237 

4302 Fellesturer  33 371  

5330 Styrehonorar  2 000  

5991 Medlemsmøter / tilstelninger  9 955  

6015 Avskrivning på maskiner  10 892 

6727  Foredragshonorar  4 000 

7310  Markedsføringsutgifter  1 006 

7770 Bank og kortgebyrer  1 085  

 Sum Driftskostnader 68 546  

 

DRIFTSRESULTAT 7 677  

 Finansposter  

8050 Renteinntekter bank  4 822  

 Sum Finansposter 4 822 

ÅRSRESULTAT 12 499  

BALANSE 

EIENDELER 

 Anleggsmidler  

1270  Verktøy o.l.  20 400 

1275 Videoutstyr  34 059 

1209 Akk avskr. maskiner og anlegg  -10 892 

 Sum anleggmidler 43 567 

 

 Omløpsmidler 

1900  Kontanter NOK  35 

1932 SpareBank 1 driftskonto 153 379 

 Sum Omløpsmidler 153 414  

  

SUM EIENDELER 196 981  

 

EGENKAPITAL OG GJELD  

  Egenkapital  

2050 Innskutt egenkapital 182 592  

 Årsresultat (opptj. egenkap) 12 499  

 Sum Egenkapital 195 091  

 

 Kortsiktig Gjeld  

2400 Leverandørgjeld  250 

2920 Gjeld til Hovedgruppa 1 640 

  Sum Kortsiktig Gjeld 1 890  

 

SUM EGENKAPITAL OG GJELD 196 981  

Fluegruppas regnskap for 2023 

RESULTATREGNSKAP 

  Driftsinntekter  

 Sum Driftsinntekter 0,00 

 

 Driftskostnader  

6015  Avskrivning på maskiner  26 298,00  

6551  Datautstyr (hardware)  169,00 

6559  Annet utstyr  1 416,00 

6800  Kontorrekvisita  2 832,00  

6860  Møte, kurs, oppdatering o.l.  500,00  

7100  Bilgodtgjørelse  273,00  

7400  Kontingent  1 200,00  

 Sum Driftskostnader 32 688,00  

 

DRIFTSRESULTAT -32 688,00  

 Finansposter  

8050  Renteinntekter bank  122,00  

 Sum Finansposter 122,00  

 

ÅRSRESULTAT -32 566,00  

BALANSE 

EIENDELER 

 Anleggsmidler  

1200  Maskiner og anlegg  28 996,00  

1202  Undervannsdrone  131 487,60 

1209 Akk avskr maskiner og anlegg  -64 194,00 

  Sum anleggmidler 96 289,60  

 

 Omløpsmidler  

1500  Kundefordringer  324,00 

1920  SpareBank 1 driftskonto  1 434,00 

1930  SpareBank 1 kapitalkonto  3 188,48  

 Sum Omløpsmidler 4 946,48  

 

SUM EIENDELER 101 236,08 

 

EGENKAPITAL OG GJELD  

 Egenkapital 

2050 Innskutt egenkapital 133 802,08  

 Årsresultat (opptj. egenkap) -32 566,00  

 Sum Egenkapital 101 236,08  

SUM EGENKAPITAL OG GJELD 101 236,08  

Vannmiljøutvalgets regnskap for 2023 
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RESULTATREGNSKAP  

  Driftsinntekter  

3600 Utleie hytte 15 050,00 

3601 Salg Fiskekort 6 050,00 

  Sum Driftsinntekter 21 100,00 

      

  Driftskostnader 

6300 Eiendomskostnader 0,00 

6450 Transport materialer 0,00 

6803 Småanskaffelser -254,00 

7705 Materialer 0,00 

7790 Diverse driftsutgifter -5 544,00 

7791 Leie Fiskerett -8 000,00 

  Sum Driftskostnader -13 798,00 

      

DRIFTSRESULTAT 7 302,00 

 

  Finansposter 

8040 Renteinntekter  NIBOR 2 872,00 

8140 Renteutgifter og gebyrer -172,42 

  Sum Finansposter 2 699,58 

      

ÅRSRESULTAT 10 001,58 

BALANSE 

EIENDELER 

  Omløpsmidler  

1500 Kunder, debitorer 3 173,80 

1920 Bank NIBOR 71 839,23 

  Sum Omløpsmidler 75 013,03 

      

SUM EIENDELER 75 013,03 

      

EGENKAPITAL OG GJELD  

  Egenkapital  

2000 Innskutt egenkapital 57 193,30 

2099 Årsresultat (opptj. egenkap) 10 001,58 

  Sum Egenkapital 67 194,88 

      

  Kortsiktig Gjeld  

2900 Kortsiktig gjeld 7 818,15 

  Sum Kortsiktig Gjeld 7 818,15 

      

SUM EGENKAPITAL OG GJELD 75 013,03 

 

 

Søltjørnkomiteens regnskap for 2023 

RESULTATREGNSKAP 

  Driftsinntekter  

3605  Leieinntekter 9 500,00  

 Sum Driftsinntekter 9 500,00  

 

 Driftskostnader  

6320  Renovasjon, vann, avløp o.l.  2 068,00  

6390  Annen kostnad lokaler  3 557,89  

7500  Forsikringspremie  6 167,00  

7750  Eiendoms- og festeavgift  650,00  

7770  Bank og kortgebyrer  625,73  

 Sum Driftskostnader 13 068,62  

 

DRIFTSRESULTAT -3 568,62  

 

 Finansposter  

8050  Renteinntekter bank  87,00 

8159  Andre rentekostnader  -11,86  

 Sum Finansposter 75,14  

 

ÅRSRESULTAT -3 493,48  

BALANSE 

EIENDELER 

 Anleggsmidler  

1221  Båt  17 500,00 

  Sum anleggmidler 17 500,00 

 

 Omløpsmidler  

1579  Andre kortsiktige fordringer  6 352,95 

1920  SpareBank 1 driftskonto  616,59 

1930  SpareBank 1 kapitalkonto   -24,00 

  Sum Omløpsmidler 6 945,54  

 

SUM EIENDELER 24 445,54  

 

EGENKAPITAL OG GJELD  

 Egenkapital  

2050 Innskutt egenkapital -179 539,36  

 Årsresultat (opptj. egenkap) -3 493,48  

 Sum Egenkapital -183 032,84  

 

 Kortsiktig Gjeld  

Leverandørgjeld  379,00  

2920  Gjeld til Hovedgruppa  207 099,38  

 Sum Kortsiktig Gjeld 207 478,38 

 

SUM EGENKAPITAL OG GJELD 24 445,54  

Vrangenkomiteens regnskap for 2023 
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 RESULTATREGNSKAP 

 Driftsinntekter  

3402 Fester/møter 6 418,88 

3433 Bidrag til dugnader 1 800,00 

3450 Årsmøte 3 300,00 

3453 Grillaften 2 489,97 

3500 Salg kiosk 18 125,79 

3600 Leieinntekter 60 650,00 

3900 Refusjoner 7 586,00 

3940 Myndighetenes strømstøtte 14 178,00 

  Sum Driftsinntekter 114 548,64 

      

  Driftskostnader  

6300 Eiendomskostnader -14 482,52 

6500 Maskiner og utstyr -14 581,25 

6800 Kontorrekvisita 0,00 

6902 Strøm -51 942,70 

6904 Kommunale avgifter -4 337,78 

7000 Renovasjon -3 398,76 

7500 Varekjøp kiosksalg -8 912,46 

7510 Varekjøp fester/møter -5 619,44 

7511 Bevertning dugnader -1 316,17 

7706 Grillaften -2 547,97 

7750 Inventar -679,00 

7770 Forbruksvarer -2 874,26 

7780 Vaskeartikler etc. -288,50 

7785 Vasking -15 500,00 

  Sum Driftskostnader -126 480,81 

      

DRIFTSRESULTAT -11 932,17  

  Finansposter  

8040 Renteinntekter 1 509,00 

8050 Rentestøtte fra fond 1 593,75 

8140 Renteutgifter og gebyrer -342,50 

  Sum Finansposter 2 760,2 

ÅRSRESULTAT -9 171,92 

BALANSE 

EIENDELER 

  Omløpsmidler  

1400 Varer på lager 1 809,00 

1500 Kunder, debitorer 2 900,00 

1900 Kontanter 581,60 

1920 SpareBank1 9015 16 92361 49 253,07 

1930 SpareBank1 9015 16 92353 1 224,40 

  Sum Omløpsmidler 55 768,07 

      

SUM EIENDELER 55 768,07 

      

EGENKAPITAL OG GJELD  

  Egenkapital  

2000 Innskutt egenkapital 49 439,99 

2099 Årsresultat (opptj. egenkap) -9 171,92 

  Sum Egenkapital 40 268,07 

      

  Kortsiktig Gjeld  

2400 Leverandør, kreditorer 15 500,00 

  Sum Kortsiktig Gjeld 15 500,00 

      

SUM EGENKAPITAL OG GJELD 55 768,07 

Huskomiteens regnskap for 2023 

RESULTATREGNSKAP 

  Driftsinntekter  

 Sum Driftsinntekter 0,00 

 

DRIFTSRESULTAT 0,00 

 

 Finansposter  

8001 Bankrenter 3 699,00 

 Sum Finansposter 3 699,00 

 

ÅRSRESULTAT 3 699,00 

BALANSE 

EIENDELER 

  Omløpsmidler  

1920 Bankkonto 9015 16 79829 100 905,88 

 Sum Omløpsmidler 100 905,88 

 

SUM EIENDELER 100 905,88 

 

EGENKAPITAL OG GJELD  

  Egenkapital  

2050 Opptejent Egenkapital 97 206,88 

 Årsresultat (opptj. egenkap) 3 699,00 

 Sum Egenkapital 100 905,88 

SUM EGENKAPITAL OG GJELD 100 905,88 

Havfiskegruppas regnskap for 2023 
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RESULTATREGNSKAP 

  Driftsinntekter  

3920  Medlemskontingent  93 575,00 

3921  Andel medlemskontingent Fluegruppa -18 715,00 

3930  Momsrefusjon  44 391,00 

3961  Grasrotandel  19 202,35 

3967  Trykking  5 052,00 

3990 Driftsinntekter gruppene  357 754,64 

  Sum Driftsinntekter 501 259,99 

 

 Driftskostnader  

5330  Styrehonorar  28 000,00 

5911  Dugnader  2 650,00 

5991 Medlemsmøter / tilstelninger  10 825,59 

6015 Avskrivning på maskiner  7 235,75 

6330  Brøyting  12 000,00 

6390  Annen kostnad lokaler  289,00 

6420 Lisenser  17 716,50 

6620  Reparasjon og vedlikehold utstyr  3 705,00 

6727  Foredragshonorar  3 300,00 

6800  Kontorrekvisita  1 026,58 

6810 DS webside  7 360,00 

6860  Møte, kurs, oppdatering o.l.  1 150,00 

6900  Internett  15 475,00 

6940  Posten/Porto  1 370,00 

6990 Driftskostnader gruppene  379 057,87 

7430 Premier  4 495,00 

7500  Forsikringspremie  21 522,00 

7700  Styre- og foreningsmøter  10 841,40 

7770 Bank og kortgebyrer  3 187,62 

 Sum Driftskostnader 531 207,31 

 

DRIFTSRESULTAT -29 947,32 

 

 Finansposter 

8030 Renteinntekt fra grupper / komiteer  18 584,97 

8050  Renteinntekter bank  31 077,00 

8070 Annen finansinntekt  3 018,00 

 Sum Finansposter 52 679,97 

 

ÅRSRESULTAT 22 732,65 

 

BALANSE 

EIENDELER 

 Anleggsmidler 

1100  Klubbhuset  715 862,45 

1140  Vrangenhytta  206 931,38 

1145 Søltjørna  2 300,00 

1250  Inventar  36 179,75 

1290 Annet utstyr  12 072,00 

1209 Akk avskr maskiner og anlegg  -7 235,75 

 Sum anleggmidler 966 108,83 

 

 Omløpsmidler 

1500  Kundeford 8 997,00 

1511  Huskomitéen  40 268,07 

1512  Fiskestell  275 845,17 

1515  Jubileumskomitéen  142 202,54 

1516  Vrangenkomitéen  -183 032,84 

1517  Søltjørnkomitéen   67 194,88 

1519  Ungdomsgruppa  315,00 

1520  Havfiske  100 905,88 

1521  Fluegruppa  195 091,06 

1522 Vannmiljøutvalget  101 236,08 

1579  Andre kortsiktige fordringer  1 046,25 

1740 Forskuddsbetalte kostnader  17 971,00 

1901 Visa  2 086,47 

1921  Axel Helgelands fond  28 566,97 

1922  Sportsfiskerns fond  326 173,18 

1923  Husfondet  234 060,56 

1924  Laksefondet  62 614,61 

1925  Utsmykningsfondet  17 763,77 

1935  SpareBank 1 kapitalkonto  159 591,18 

1936 SpareBank 1 driftskonto  29 296,76 

  Sum Omløpsmidler 1628193,59  

 

SUM EIENDELER 2 594 302,42 

 

EGENKAPITAL OG GJELD  

 Egenkapital  

2050 Innskutt egenkapital 2 562 247,94 

 Årsresultat (opptj. egenkap) 22 732,65 

 Sum Egenkapital 2 584 980,59 

 

 Kortsiktig Gjeld  

2400 Leverandørgjeld  7690,25 

2900 Forskudd fra kunder  799,00 

2990 Annen kortsiktig gjeld  832,58 

 

SUM EGENKAPITAL OG GJELD 2 594 302,42 

Drammens Sportsfiskeres regnskap for 2023 
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Budsjett og Arbeidsplan DS 2024 
 

1. Forenings formål 

§2 Formål  

Foreningens formål er å samle Drammen og omegns sportsfiske-

re til arbeid for økosystembasert fiskeforvaltning og for å mulig-

gjøre og lette adgangen til sportsfiske for foreningens medlem-

mer og allmenheten for øvrig, spesielt mht. barn og unge.  

Hovedpunkter i formålet 

- Samle Drammen og omegns sportsfiskere 

- til arbeid for økosystembasert fiskeforvaltning 

- muliggjøre og lette adgangen til sportsfiske 

- for foreningens medlemmer 

- allmenheten, spesielt mht. barn og unge.  

Langsiktige strategier og målsettinger for DS 

1. Rekruttere og Beholde medlemmer gjennom:  

-Aktiviteter og medlemstilbud som rekrutterer 

-Profilering av DS 

-Bygge og styrke identitet og samhold 

2. Satse på økosystembasert fiskeforvaltning gjennom:  

-Aktivt bidra til kunnskap og kompetanse om våre vannmil-

jøer.  

-Aktivt arbeide med fiskeforvaltning i våre nærområder.   

3. Gi adgang til sportsfiske gjennom:  

-Attraktive medlemstilbud som gir tilgang og muligheter for 

sportsfiske.  

-Aktuelle tilbud om kurs, foredrag og kunnskapsdeling om 

sportsfiske.  

-Tilgang til egnede fasiliteter og utstyr for å utøve forening-

ens virksomhet.  

2. DS arbeidsplan for 2024 
Foreningens formål og målsettinger er forankret i våre lover.  

Disse er overordnet for vår virksomhet, tiltak og aktiviteter skal i 

all hovedsak underbygge disse.  De er også de langsiktige strate-

giene, som gir føringer for prioritering av tiltak og aktivitet i bud-

sjettplanleggingen.   Regnskaper og beretninger som presente-

res på årsmøte, er målingen på om DS når sine formål og mål-

settinger.  

Styrets vurderinger er at alle tiltak som kan bidra til rekruttering 

må prioriteres.  Vi trenger flere medlemmer og yngre medlem-

mer for kunne nå fremtidige formål og målsettinger.  

Aktiviteter og tiltak for 2024 

Rekruttere, beholde, profilere og styrke samhold 

DS viderefører satsing med økt aktivitet på webside og sosiale 

medier.  

Alle må ha mål om å bidra med saker/informasjon som kan pub-

liseres på DS web/FB.  

• Hytter: Minst en sak pr. hytte i 2024   

• VMU: Minst 3 saker i 2024 

• FS: Minst 12 saker i 2024 

• Invicta/styret: 36 saker i 2024 

• Øvrig: Minst 5 saker i 2024 

 

Gjennomføre åpne publikums aktiviteter, hvor det også er fokus 

å rekruttere.   

• Invicta: bindekurs, kastekurs, praktiske ørret og sjø-ørret, 

foredrag.   

• Styret forslår: FS/VMU avholder ett åpent kurs/foredrag i 

løpet av 2024 

Gjennomføre klubbkvelder med relevante og aktuelle aktiviteter 

på klubbhuset.   

• Styret/Invicta: Foredrag, medlemsmøter, fluebinding, aktuelt 

stoff m.m 

• FS/VMU: to åpne medlemsmøter i 2024, vår og høst.  

Fortsatt tilrettelegging for økt sambruk av klubbhuset på klubb-

kvelder, for å styrke identitet og samhold i foreningen.  

• Styret tilrettelegger for både klubbkvelder og møter samti-

dig.  

• Grupper følger målsetting, gjennomføre møter dersom mu-

lig.   

• Andre Effekter: Mindre slitasje på hus komiteen, bruker 

mindre strøm, større tilgjengelighet for utleie.  

  

Fortsette satsingen og aktiviteten rettet mot økosystembasert 

fiskeforvaltning. 

DS søker å øke Vannmiljøutvalget sin aktivitet i 2024.  

Ingen forslag til aktiviteter eller budsjett er innkommet.  

Styret foreslår at VMU tar i bruk utstyr ervervet til formålet:    

• VMU gjennomfører 2 undersøkelser i løpet av vår/sommer/

høst.   

Styret foreslår at VMU planlegger tiltak som gir kompetanse-

overføring for bruk av drone.  

• Åpent kurs i bruk av drone kan være et godt rekrutteringstil-

tak.   

• VMU bistår Fiskestell med tiltak i Langevannbekken.  

 

DS Fiskestell fortsetter sin aktivitet i Finnemarka og Drammens-

marka knyttet til fiskeforvaltning.   

• Aktiviteten er knyttet opp til innkommet forslag til budsjett 

for 2024.  

• Tiltak i Langevannsbekken er planlagt, med støtte fra VMU.  

• Endringer for mer overføringsfiske er planlagt, mindre ut-

setting av yngel fra Dofa anlegg.  

• Tiltak for tynnfiske av Sik i Glitre fortsetter i 2024. 

• Planer for endring av kultivering – mindre fokus rusefiske, 

mer rognslurping.  

 

Tilgang til sportsfiske, medlemstilbud, kurs, fasiliteter m.m 

Opprettholde og utvikle attraktive medlemstilbud 

• Søl.kom: Vurdere tiltak som kan bedre byggeteknisk kvalitet 

på Søltjørn hytta.   

• Styret/Vrangen kom: Tiltak knyttet til booking som kan bedre 

bruk av hytta.  

• Styret: Etablere medlemsfordeler hos lokale leverandører av 

fiskeutstyr.  

Etablere lettere tilgang til booking av klubbhus for våre leietake-

re.  
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• hus.kom: Endre rutiner rundt 

Styret/hus.kom: Etablere 

bookings løsning for klubbhu-

set. 

• Styret/betaling, ut/inn levering 

nøkler, vasking.   

Fortsette med aktuelle kurs, fore-

drag om sportsfiske som aktivitet 

• Invicta: Fortsett med binde-

kurs, kastekurs og praktiske 

kurs ørret og sjø-ørret.  

• Invicta: Bidra til at fluefiske et 

attraktivt medlemstilbud og 

aktivitet.  

Utvikle og vedlikeholde forening-

ens fasiliteter, utstyr og administ-

rative rutiner 

• Styret: Etablere en Investe-

rings- og vedlikeholdsplan for 

DS 

• Styret: Etablere et mandat 

med sikte på tydeligere profi-

lering av DS.  

• Styret: Etablere en oversikt på 

foreningens fasiliteter og eien-

deler.  

• Styret: Etablere gode rutiner 

for budsjettering og arbeids-

planer for alle, samt hvordan 

vi bedre følger opp målsetting-

er gjennom rapportering til 

årsmøtet.  

• Styret: Jobbe med og iverk-

sette vedtak som følge av års-

møtet.  

Forslag til 

budsjett 2024 

Driftsinntekter Styret++ Hus.kom Invicta VMU FS Totalt DS Endring +/- Regn.  2023 Bud. 2023
3100 Div.salg/kiosk 18 000            1 000              19 000            19 000            
3400 Kommunal støtte 9 000              40 000            49 000            49 000            
3401 Lokale aktivitetsmidler LAM 2 300              2 300              2 300              
3433 dugnader/fester/møter 14 000            14 000            14 000            
3600 Leieinntekt fast eiendom 34 000            80 000            114 000         114 000         
3901 Kursinntekter 25 000            25 000            25 000            
3902 Dugnadsinntekter fra Eksterne 40 500            40 500            40 500            
3910 Tilskudd 47 500            47 500            47 500            
3915 Egenandel fellesturer 20 000            20 000            20 000            
3920 Medlemskontingent 95 000            95 000            1 425              93 575            98 312            
3921 Andel kontingent Invicta 19 000-            19 000            -                   18 715            18 715-            19 662-            
3930 Momsrefusjon 42 500            42 500            1 891-              44 391            28 767            
3940 Aktivitetsstøtte/strømstøtte 5 000              5 000              5 000              
3960 Bingo 40 000            40 000            40 000            
3961 Grasrotandel 21 000            21 000            1 798              19 202            20 519            
3967 Trykking 5 000              5 000              52-                    5 052              
3970 Fiskekort 20 000            20 000            20 000            
3990 Driftsinntekter gruppene -                   357 755-         357 755         474 653         

Sum Driftsinntekter 218 500         117 000         76 300            -                   148 000         559 800         58 540            501 260         602 589         
Driftskostnader

4101 Undervisningskostnader 7 000              7 000              7 000              
4102 Fiske- og kultiveringsutstyr 15 000            15 000            15 000            
5330 Styrehonorar 28 000            2 000              25 000            55 000            27 000            28 000            28 000            
5911 Interne Dugnader DS 3 000              5 000              8 000              5 350              2 650              4 543              
5912 Dugnader for eksterne 15 000            15 000            15 000            
5920 Bekkerestaurering Langevann 40 000            40 000            40 000            
5950 Fellesturer 20 000            20 000            20 000            
5991 Åpne Medlemsmøter Ds 10 000            10 000            20 000            9 174              10 826            18 589            
6015 Avskrivning på maskiner 7 236              10 892            25 000            43 128            35 892            7 236              5 000              
6330 Brøyting 12 000            12 000            -                   12 000            7 933              
6420 Lisenser 19 000            1 500              20 500            2 783              17 717            17 270            
6552 Datautstyr (software) 15 000            15 000            15 000            
6560 Rekvisita 5 000              5 000              5 000              
6600 Rep./vedlikehold eiendom 50 000            15 000            2 000              67 000            66 711            289                  34 924            
6620 Rep. og vedlikehold utstyr 4 000              4 000              8 000              4 295              3 705              
6727 Foredragshonorar 5 000              4 000              9 000              5 700              3 300              5 000              
6800 Kontorrekvisita 1 200              1 300              2 500              1 473              1 027              
6810 DS webside 7 500              7 500              140                  7 360              7 785              
6815 Kopiering/trykk -                   -                   
6860 Møte, kurs, oppdatering o.l. 1 200              500                  1 700              550                  1 150              
6902 Strømkostnader 45 000            45 000            45 000            
6900 Internett 12 600            12 600            2 875-              15 475            12 677            
6904 Kommunale avgifter 5 000              5 000              5 000              
6940 Posten/Porto 1 470              1 470              100                  1 370              
6990 Driftskostnader gruppene 29 000            29 000            350 058-         379 058         429 409         
7000 Renovasjon 8 000              8 000              8 000              
7100 Bilgodtgjørelse 300                  30 000            30 300            30 300            
7310 Markedsføring 1 000              10 000            11 000            11 000            
7430 Premier 5 000              1 200              6 200              1 705              4 495              8 818              
7500 Forsikringspremie 25 000            25 000            3 478              21 522            27 411            
7510 Div. varekjøp 22 800            22 800            22 800            
7700 Interne Styre/gruppemøter 11 000            8 000              19 000            8 159              10 841            6 497              
7750 Eiendoms- og festeavgift 1 200              1 200              1 200              
7770 Bank og kortgebyrer 3 500              1 100              500                  5 100              1 912              3 188              5 234              
7785 Vasking 15 000            15 000            15 000            
7790 Annen kostnad 1 800              1 800              1 800              4 675              

Sum Driftskostnader 235 706         114 800         55 992            28 300            175 000         609 798         78 589            531 209         623 765         

Driftsresultat 17 206-            2 200              20 308            28 300-            27 000-            49 998-            20 049-            29 949-            21 176-            

Finans resultat 32 000            1 250              5 000              150                  5 000              43 400            9 280-              52 680            -                   

Årsresultat 14 794            3 450              25 308            28 150-            22 000-            6 598-              29 329-            22 731            21 176-            
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Forslag 1:  

Etablering av Investerings- og Vedlikeholdsfond med statutter.     

Bakgrunn:  

Vedlikeholds behovet på klubbhuset har i løpet av de siste årene 

blitt mer synlig.  Klubbhuset er nå 40 år gammelt i 2025, og vi 

ser at vedlikeholdsbehovene er økende.  Dette må DS ta høyde 

for, dersom vi vil ivareta vårt klubbhus som en attraktiv møte-

plass for både medlemmer og publikum som ønsker å leie i 

fremtiden.   

Vedlikehold av våre eiendommer er en naturlig del av forenings-

driften, eiendomsmassen forringes gjennom bruk og tidens 

tann.  Mulighetene for å basere seg på dugnad og egeninnsats 

er svekket, vi har færre og eldre medlemmer enn tidligere.  

Byggherre forskriftens Hms-del setter store krav til oss mht. sik-

kerhet på dugnader, det er ikke bare å klatre opp i en stige, lift 

eller et stilas for å male lengre. DS står ansvarlig tilfredsstillende 

sikkerhet som følge av forskriften.   

Kjøp av vedlikeholdstjenester i markedet har blitt meget dyrt, 

f.eks. har vi estimert utvendig maler og vedlikeholds arbeider av 

klubbhuset til ca 300-400’ hvis vi måtte kjøpe tjenesten i marke-

det.   Dette er bare ett eksempel på vedlikehold som står for tur.   

Det er råteskader i vindu og panel ved inngangsdøra, takstein på 

bygget er 40 år gammel og tilstanden er uviss.  Inngangsparti/

dør er ikke skikkelig tett, dårlig isolert slikt at det er stort varme-

tap her om vinteren.  Det er innvendige vedlikeholdsbehov som 

må håndteres, investering i nytt utstyr er også en del av dette.     

Styrets innstilling til årsmøte:  

Med bakgrunn i overnevnte behov, ønsker styret å etablere DS 

Investerings- og vedlikeholdsfond.     Vi ber om årsmøte tar stil-

ling til opprettelse fondet og nye statutter (se eget vedlegg).  

 

Forslag 2:  

Omdisponering og avvikling av Husfondet og Sportsfiskerns 

fond.    

Styrets innstilling til årsmøte: 

Styret ønsker å omdisponere midler som er avsatt i Husfondet 

og Sportsfiskern’s fond til det nye Investerings- og Vedlikeholds-

fondet.  Nytt Vedlikeholdsfond vil da få en kapitaloverføring på 

ca 545 000.- fra nevnte fond.  Styret ber om årsmøtes tilslutning 

for omdisponering og overføring av midler til nytt Investerings- 

og vedlikeholdsfond.   Avvikling av gamle fond krever også ved-

tak fra årsmøtet i 2025.  

 

Forslag3: 

Alle gruppene i DS skal prosentvis tilbakeføre 10 % av årets 

inntekter til hovedkassen for drift av foreningen og vedlike-

hold av foreningens eiendeler 

Styrets innstilling til årsmøte: 

Avsetting til et slikt formål er en nødvendig del av en forenings-

drift, og for å sikre våre eiendeler mot verditap.  Grunnlaget for 

Innkomne forslag til årsmøtet Driftsinntekter Styret++ Hus.kom Invicta VMU FS Totalt DS Endring +/- Regn.  2023 Bud. 2023
3100 Div.salg/kiosk 18 000            1 000              19 000            19 000            
3400 Kommunal støtte 9 000              40 000            49 000            49 000            
3401 Lokale aktivitetsmidler LAM 2 300              2 300              2 300              
3433 dugnader/fester/møter 14 000            14 000            14 000            
3600 Leieinntekt fast eiendom 34 000            80 000            114 000         114 000         
3901 Kursinntekter 25 000            25 000            25 000            
3902 Dugnadsinntekter fra Eksterne 40 500            40 500            40 500            
3910 Tilskudd 47 500            47 500            47 500            
3915 Egenandel fellesturer 20 000            20 000            20 000            
3920 Medlemskontingent 95 000            95 000            1 425              93 575            98 312            
3921 Andel kontingent Invicta 19 000-            19 000            -                   18 715            18 715-            19 662-            
3930 Momsrefusjon 42 500            42 500            1 891-              44 391            28 767            
3940 Aktivitetsstøtte/strømstøtte 5 000              5 000              5 000              
3960 Bingo 40 000            40 000            40 000            
3961 Grasrotandel 21 000            21 000            1 798              19 202            20 519            
3967 Trykking 5 000              5 000              52-                    5 052              
3970 Fiskekort 20 000            20 000            20 000            
3990 Driftsinntekter gruppene -                   357 755-         357 755         474 653         

Sum Driftsinntekter 218 500         117 000         76 300            -                   148 000         559 800         58 540            501 260         602 589         
Driftskostnader

4101 Undervisningskostnader 7 000              7 000              7 000              
4102 Fiske- og kultiveringsutstyr 15 000            15 000            15 000            
5330 Styrehonorar 28 000            2 000              25 000            55 000            27 000            28 000            28 000            
5911 Interne Dugnader DS 3 000              5 000              8 000              5 350              2 650              4 543              
5912 Dugnader for eksterne 15 000            15 000            15 000            
5920 Bekkerestaurering Langevann 40 000            40 000            40 000            
5950 Fellesturer 20 000            20 000            20 000            
5991 Åpne Medlemsmøter Ds 10 000            10 000            20 000            9 174              10 826            18 589            
6015 Avskrivning på maskiner 7 236              10 892            25 000            43 128            35 892            7 236              5 000              
6330 Brøyting 12 000            12 000            -                   12 000            7 933              
6420 Lisenser 19 000            1 500              20 500            2 783              17 717            17 270            
6552 Datautstyr (software) 15 000            15 000            15 000            
6560 Rekvisita 5 000              5 000              5 000              
6600 Rep./vedlikehold eiendom 50 000            15 000            2 000              67 000            66 711            289                  34 924            
6620 Rep. og vedlikehold utstyr 4 000              4 000              8 000              4 295              3 705              
6727 Foredragshonorar 5 000              4 000              9 000              5 700              3 300              5 000              
6800 Kontorrekvisita 1 200              1 300              2 500              1 473              1 027              
6810 DS webside 7 500              7 500              140                  7 360              7 785              
6815 Kopiering/trykk -                   -                   
6860 Møte, kurs, oppdatering o.l. 1 200              500                  1 700              550                  1 150              
6902 Strømkostnader 45 000            45 000            45 000            
6900 Internett 12 600            12 600            2 875-              15 475            12 677            
6904 Kommunale avgifter 5 000              5 000              5 000              
6940 Posten/Porto 1 470              1 470              100                  1 370              
6990 Driftskostnader gruppene 29 000            29 000            350 058-         379 058         429 409         
7000 Renovasjon 8 000              8 000              8 000              
7100 Bilgodtgjørelse 300                  30 000            30 300            30 300            
7310 Markedsføring 1 000              10 000            11 000            11 000            
7430 Premier 5 000              1 200              6 200              1 705              4 495              8 818              
7500 Forsikringspremie 25 000            25 000            3 478              21 522            27 411            
7510 Div. varekjøp 22 800            22 800            22 800            
7700 Interne Styre/gruppemøter 11 000            8 000              19 000            8 159              10 841            6 497              
7750 Eiendoms- og festeavgift 1 200              1 200              1 200              
7770 Bank og kortgebyrer 3 500              1 100              500                  5 100              1 912              3 188              5 234              
7785 Vasking 15 000            15 000            15 000            
7790 Annen kostnad 1 800              1 800              1 800              4 675              

Sum Driftskostnader 235 706         114 800         55 992            28 300            175 000         609 798         78 589            531 209         623 765         

Driftsresultat 17 206-            2 200              20 308            28 300-            27 000-            49 998-            20 049-            29 949-            21 176-            

Finans resultat 32 000            1 250              5 000              150                  5 000              43 400            9 280-              52 680            -                   

Årsresultat 14 794            3 450              25 308            28 150-            22 000-            6 598-              29 329-            22 731            21 176-            
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beregning av avsetning, vil bl.a være inntekter/støtte Ds mottar 

fra private og offentlige aktører til sitt formål og virke, inntekter 

av medlemskontingent, utleie inntekter, reklameinntekter på 

våre websider.  Inntekter ervervet av grupper gjennom dugna-

der holdes utenfor.  Forslaget ses i sammenheng med sak om 

opprettelse av nytt fond og statutter for dette fondet.  

 

Forslag 4:  

Det settes av midler til å oppgradere bibliotek og styrerom til 

fullverdige møterom med skjerm og videokapasiteter. Styret 

fastsetter fremdriftsplan for neste 2 år for å gjennomføre dette 

arbeidet. Gode møte- og videofasiliteter vil gjøre huset mer 

attraktivt for utleie i bedriftsmarkedet. Leiepriser på klubbhuset 

fastsettes slik at drifta av klubbhuset er selvfinansierende.  

Styrets innstilling til årsmøte:  

Vi ser dette i sammenheng med at vi ønsker å danne et Investe-

rings- og vedlikeholdsfond for foreningens eiendommer.   Etab-

lering av en plan for oppgradering og vedlikehold av våre fasili-

teter vil være nødvendig og en naturlig start.  Oppgradering av 

nevnte fasiliteter vil være tiltak i en slik plan.  Styret må sette 

plan for hvilke prosjekter som skal prioriteres.  Styret vil i samar-

beid med Huskomiteen fastsette prisstruktur for utleie og ruti-

ner for endringer, slik at mål om selvfinansiering oppnås.  Det 

må også ses i sammenheng med andre tiltak som er foreslått 

tidligere. 

 

Forslag 5: 

Det kjøpes inn Båt med motor og henger, både som et med-

lemstilbud og for bruk på arrangementer og oppgaver i regi DS.   

Styrets innstilling til årsmøte:  

Styret er positivt innstilt til forslag om nye medlemstilbud som 

kan være med å rekruttere nye medlemmer til klubben.   Forslag 

av denne kategorien, som medfører at DS drar på seg et eier-

skap til en ny eiendel/eiendom, må kobles til en gruppe eller 

ressurser som er villig til å ta på seg det ansvar som kreves av 

oppfølging- og vedlikehold.   Dersom dette er på plass, vil styret 

sette av midler til et slikt medlemstilbud.  Etablering vil skje in-

nenfor våre økonomiske rammer og forutsetninger om ressur-

ser som tar ansvar for tilbudet.    

Samtidig bør det jobbes med mulighetene for å etablere nye 

grupper som f.eks. Predator-fiske og/eller Lakse-Fiske med 

Drammenselva som utgangspunkt.  Et tilbud som kan innebære 

tilgang til båt på Sølfastøya, kan være en avgjørende suksessfak-

tor for etablering.  Et ansvar for båten er da lettere å plassere. 

En eventuell investering er en administrativ sak for styret, rådfø-

ring med Representantskapet er aktuelt gitt investeringens stør-

relse.  

 

Forslag 6:  

Vrangen Leies ut på anerkjent markedsplass for hytteutleie.  

Priser settes tilsvarende statskogs’ satser for hytter i marka, for 

alle andre enn medlemmer.   

Styrets innstilling til årsmøte:  

Vrangen-hytta legges ut for utleie via inatur.no, utleie åpnes 

dermed opp for andre enn DS-medlemmer.   Styret iverksetter i 

samarbeid med Vrangen komiteen.   

 

Forslag 7:  

Avvikle Vrangen hytta dersom lønnsomhet i driften ikke opp-

nås etter 2 år, inkludert rimelig avkastning på foreningens komi-

telån, skal årsmøte behandle salg av eiendommen.  Fortjeneste 

av salg benyttes til attraktive varige medlemstilbud. 

Styrets innstilling til årsmøte:  

Styret følger opp utleie av Vrangen hytta gjennom Inatur.no, 

følger med i utviklingen av dette tiltaket gjennom 3 år, før man 

gjør en ny nødvendige anbefalinger/innstilling mht.  videre drift 

av Vrangen hytta.   

 

Forslag 8:  

Kontingent inflasjons reguleres. Økes 10%? 

Styrets Kommentar:  

Indeksregulering av medlemspriser er en vanlig administrativ 

styresak, som ikke krever vedtak på årsmøtet.  Dagens priser 

blei sist regulert i 2020.  Styret har for 2024 fastsatt følgende 

endringer:  

Senior/599,  

Familie/999,  

Pensjonist/499.   

Junior settes ned til 50.   

 

Forslag 9:  

Styret skal aktivt søke midler i sparebankstiftelser og andre 

tilsvarende stiftelser, til spesifikke prosjekter knyttet til aktivi-

teter, vedlikehold eller nødvendige investeringer.     

Styrets kommentar:  

Ds har lang tradisjon for søke om midler fra ulike stiftelser til 

ulike formål.  Det har opp gjennom årene vært flere ulike ressur-

ser som har bistått til dette, uavhengig om de har vært knyttet 

til styret eller ikke.  Styret oppfordrer derfor alle grupper og 

medlemmer å bidra til dette videre.     

Styret vil etablere en vedlikeholdsplan som skal rulleres årlig.  

Her vil tiltak og prosjekter konkretiseres gjennom tentative pla-

ner.  Disse planene vil utgjøre et grunnlag som kan brukes til å 

søke om støtte i diverse stiftelser.  Dette følges opp av styret.   

Styret følger opp rutiner for hvordan man bedre kan utnytte at 

det finnes stiftelser og fond hvor man kan søke om midler til 

ulike formål.  DS sine søknads initiativer må være bedre koordi-

nert gjennom styret.  DS sin profil og renommé kan være avgjø-

rende for positive tilbakemeldinger på søknader.   
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Forslag 10:  

Fiskestell komiteen bytter navn til DS Vann- og fiskemiljø.   

Undertittel/slagord: DS Økobasert Naturforvaltning.   

Den nye gruppa setter av en tilstrekkelig andel av neste års 

driftsbudsjett til omprofilering 

Styrets innstilling til årsmøte:  

Styret ønsker å sette ned en gruppe som utreder hvilke gevins-

ter, effekter og verdier DS kan oppnå gjennom en tydeligere 

profilering av klubben og våre aktiviteter.  Forslaget er i tråd 

med dagens målsettinger, men styret ønsker å se dette i en stør-

re sammenheng og vurdere DS sin fremtidsrettede profil i en 

helhet.     Styret utarbeider et mandat som sikrer at utredning 

skjer innenfor rammene av våre lover, i tråd med målsettinger 

og i samarbeid med tillitsvalgte og eventuelle berørte grupper.  

Styret ønsker en bred forankring i foreningen, styret innstiller 

deltakere til gruppen.    

Gruppen legger frem sin anbefaling innen 30.11.2024 for styret.   

Styret rådfører seg med Representantskapet i saken.  Dersom 

forslag og anbefalinger er innenfor nevnte rammer, behandles 

det som en administrativ sak. 

STATUTTER FOR DRAMMENS SPORTSFISKERES  
INVESTERINGS- OG VEDLIKEHOLDSFOND 

 

1. Formål 

Midler fra fondet skal kun brukes til nødvendige investeringer og vedlikehold ved/av foreningens klubb-

hus og eiendommer.  

2. Opprettelse 

Fondet opprettes ved at det eksisterende Husfond og Sportsfiskern`s fond slås sammen til det nye Inves-

terings- og vedlikeholdsfondet. 

3. Avsetning til fondet 

Årlig avsettes 10% av foreningens faste inntekter til fondet.  Som fast inntekter innberegnes all støtte fra 

offentlige og private aktører, medlemskontingent og leieinntekter av klubbhus.   De årlige renter går i sin 

helhet inn i fondet. 

4. Forvaltning 

Fondets midler plasseres på betryggende måte fortrinnsvis som bankinnskudd til høyeste forrentning. 

Annen plassering kan dog skje etter vedtak i fellesmøte mellom styre og representantskap. 

5. Bruk av fondet 

Anvendelse av fondets midler skjer iht. vedtatte vedlikeholdsplaner. DS styret legger frem investerings- 

og vedlikeholdsbehov for Representantskapet for vurdering og rådgivning.   Dersom representantskapet 

eller DS styret finner det nødvendig, så kan tiltak/behov av vesentlig økonomisk omfang legges frem for 

vedtak på årsmøtet.   

6. Vedtektsendring 

Endringer av disse statutter kan kun foretas med minst 2/3 flertall på ordinært årsmøte. 

Forslag 11: 

Laksefondet benyttes til å leie Lakserett i lakseelv.  Det arrang-

eres felles klubbtur med lav egenandel som medlemstilbud. 

Styrets kommentar:  

Laksefondet eksisterer til nettopp dette formålet. Dette er et 

administrativt vedtak som kan følges opp av styret for 2024.  

Syret oppfører medlemmene til å komme med forslag til egnet 

sted.  
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Tillitsvalgte, innstilling til årsmøte 2024 
 

                                Tillitsvalgte etter siste årsmøte                 Valgkomiteens forslag til årsmøtet 

Hovedstyret: 

 Hans Petter Nyhuus, leder  2023-2024  

 Kristoffer Jakobsen, nestleder  2022-2023 Gjenvalg Kristoffer Jacobsen 2024-2025 

 Jarle Fredagsvik, informasjonsansvarlig  2022-2023 Gjenvalg Jarle Fredagsvik 2024-2025 

 Knut E. Kaalstad, kasserer 2023 Gjenvalg Knut E. Kaalstad 2024 

 Robert Skoczylas, styremedlem 2022-2023 Gjenvalg Robert Skoczylas 2024-2025 

 Erik Jonassen, styremedlem 2022-2023 Gjenvalg Erik Jonassen 2024-2025 

 Roy Inge Hansen, styremedlem 2022-2023 Gjenvalg Roy Inge Hansen 2024 

 Kristian Hauan, varamedlem 2023 Gjenvalg Kristian Hauan 2024-2025 

 Jan Ivar Larsen, varamedlem (død 2023) 2022-2023 Ny 2024 

  

Representantskapet: 

 Knut E. Kaalstad, æresmedlem 

 Sverre Langeng, æresmedlem 

 Rolf Nyborg, æresmedlem 

 Roar Hansen, æresmedlem 

 Bjørn Håvelsen, æresmedlem 

 Berit Langeng, æresmedlem 

 Per Øivind Ask, æresmedlem 

 Borgar Pedersen 2023-2027  

 Tore Kristiansen 2023-2027  

 Helge Otto Johansen 2022-2026  

 Thorgeir Gustavsen 2022-2026  

 Morten Berger 2022-2025  

 Tor Andreassen 2021-2025  

 Jan Ivar Larsen  (død 2023) 2020-2024 Ny Øivind Smidesang 2024 

 Truls Hafslund 2020-2024  

 Øivind Juul Nilsen 2019-2023 Ny Eigil Jensen 2024-2028 

 Gunnar Olsen Skar 2019-2023 Gjenvalg Gunnar Olsen Skar 2024-2028 

  

Web-redaksjonen: 

 Tor Andreassen, redaktør 2023-2024   

 Knut E. Kaalstad, medlem 2023-2024   

 Jan Ivar Larsen, medlem (død 2023) 2022-2023 Ny 2024-2025 

  

Søltjørn komitéen: 

 Hans Petter Nyhuus 2023-2024  

 Sten Skare, kasserer 2022-2023 Gjenvalg Sten Skare 2024-2025 

 Erik Jonassen 2023-2024  

 Håvard Sveen 2023-2024  

 Hans Olav Sørumengen 2023-2024  

 

Vrangen komitéen: 

 Paul Robert Sørli  2022-2023 Gjenvalg Paul Robert Sørli 2024-2025 

 Eigil Jensen, kasserer 2022-2023 Gjenvalg Eigil Jensen 2024-2025 

 Unni Veiby (Ikke registrert medlem) 2022-2023 Plassen utgår  

 Roger Aune  2022-2023 Gjenvalg Roger Aune 2024-2025 
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Tillitsvalgte, innstilling til årsmøte 2024 
 

                                  Tillitsvalgte etter siste årsmøte                 Valgkomiteens forslag til årsmøtet 

 Hus komitéen: 

 Berit Langeng, leder 2023-2024   

 Knut Kaalstad, kasserer 2023-2024   

 Ikke valgt 2022-2023 Ny 2024-2025 

 Øivind Juul Nilsen 2022-2023 Ny 2024-2025 

 Rolf Nyborg 2022-2023 Gjenvalg Rolf Nyborg 2024-2025 

 Ikke valgt 2023-2024 Ny 2024 

 Tore Kristiansen 2022-2023 Gjenvalg Tore Kristiansen 2024-2025 

 Hans Petter Nyhuus (reserve) 2023 Gjenvalg Hans Petter Nyhuus 2024 

 Ikke valgt, vedlikehold 2023-2024 Ny 2024 

 Ikke valgt, vedlikehold 2022-2023 Ny 2024-2025 

 

Fiskestell komitéen: 

 Truls Hafslund, leder 2022-2023 Gjenvalg Truls Hafslund 2024-2025 

 John Tollefsen, sekretær 2022-2023 Gjenvalg John Tollefsen 2024-2025 

 Eigil Jensen, kasserer 2022-2023 Gjenvalg Eigil Jensen 2024-2025 

  

Vannmiljøutvalget:  

 Petter Øijord 2022-2023 Gjenvalg Petter Øijord 2024-2025 

 Borgar Pedersen 2022-2023 Gjenvalg Borgar Pedersen 2024-2025 

 Eigil Jensen, kasserer 2023-2024  

 Bjørn Gulliksen 2022-2023 Ny Kjetil Raaen 2024-2025 

 John Tollefsen 2023-2024  

    Ny Kristoffer Jøtchew 2024 

 

Fluegruppa Invicta 

 Kristoffer Jacobsen, leder 2023-2024  

 Hans Petter Nyhuus, nestleder 2022-2023 Gjenvalg Hans Petter Nyhuus 2024-2025 

 Jarle Fredagsvik, sekretær 2022-2023 Gjenvalg Jarle Fredagsvik 2024-2025 

 Kristian Hauan, kurs koordinator 2023-2024  

 Knut E. Kaalstad, kasserer 2023-2024  

 

Repr. til DOFA's årsmøte: 

 Erik Stenberg Jonassen 2023 Styret foreslår 2024 

 Ikke valgt 2023 Styret foreslår 2024 

  

Revisorer: 

 Morten Berger 2022-2023 Gjenvalg Morten Berger 2024-2025 

 Ikke besatt 2023 Ny 2024 

 Rolf Nyborg, vararepr. 2022-2023 Gjenvalg Rolf Nyborg 2024-2025 

  

Valgkomitè: 

 Erik Steenberg Jonassen  2023 Styret foreslår 2024 

 Eigil Jensen  2023 Styret foreslår 2024 

 Knut Kaalstad 2023 Styret foreslår 2024 
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FORENINGENS LOVER 
 
 

Vedtatt 28.oktober 1935, med senere endringer av 10. nov. 1950, 8. jan. 1957, 
26. mars 1965, 29. nov. 1968, 20. febr. 1976, 18. febr. 1977, 19. febr. 1982, 
13. febr. 1984, 14. febr. 1986, 17. febr. 1990, 23. febr. 1991, 9. mars 1996, 
9. mars 2002, 8. mars 2003, 12. mars 2009, 7. mars 2013 og 6. mars 2014, 

9. mars 2017, 15. april 2021 
 
 

§ 1 
Navn 

Foreningens navn er                                        DRAMMENS SPORTSFISKERE 
 

§ 2 
Formål 

Foreningens formål er å samle Drammen og omegns sportsfiskere til arbeid for økosystembasert fiskeforvaltning og for å 
muliggjøre og lette adgangen til sportsfiske for foreningens medlemmer og almenheten for øvrig, spesielt mht. barn og unge.  

 Dette formål søkes nådd ved: 
1. Hensiktsmessig propaganda for et rasjonelt stell av fiskebestanden, og for utbredelse av fiskekultur blant så vel sportsfiskere 

som yrkesfiskere. 
2. Arbeide for en sunn og fornuftig fiskelovgivning, vern av naturen, samt overvåke sjø og vassdrag mot forurensning. 
3. Fiskestell arbeide. 
4. Samarbeide med foreninger med samme formål. 
5. Kurs og foredragsvirksomhet.  
 

§ 3 
Medlemskap 

 Enhver som er interessert kan bli medlem i foreningen. Styret har rett til å nekte opptakelse av, eller ekskludere medlem som 
antas å kunne skade foreningens anseelse eller virke. I begge tilfeller er det anledning til å forelegge saken for årsmøtet som med 
endelig virkning avgjør denne ved simpelt flertall. Foreningens merke må ikke misbrukes. 
 

§ 4 
Kontingenten 

1. Kontingenten indeksreguleres pr. 15. november hvert år av styret og betales forskuddsvis for kalenderåret. 
2. Den som ikke har betalt sin kontingent eller sendt utmeldelse innen 31. mars kan av styret strykes som medlem. 
3. Foreningens medlemskategorier og priser bestemmes av årsmøtet  
4. Æresmedlemmer er fritatt for medlemskontingent.  

 
§ 5 

Styret 
Foreningens styre består av syv medlemmer. (Leder, nestleder, sekretær, kasserer og tre styremedlemmer) som alle velges på 
årsmøtet for to år av gangen. De tre styremedlemmene velges en fra henholdsvis fluegruppa, havfiskegruppa og fiskestell. Likeledes 
velges to suppleanter. Styret er beslutningsdyktig når minst fem er tilstede. Alle saker avgjøres med simpelt flertall. Styremøter 
avholdes når formannen bestemmer det, eller når det forlanges av minst to styremedlemmer. 
 
 

§ 6 
Styrets plikter 

 Styret skal ivareta foreningens interesser i enhver henseende overensstemmende med de fattede lover og den til enhver tid 
gjeldende instruks, og lede arbeidet etter de i § 2 anførte retningslinjer. Styret kan til hjelp i arbeidet knytte til seg komiteer eller 
enkeltpersoner med bestemte oppdrag. Saker av stor betydning for foreningen, samt økonomiske disposisjoner utover den daglige 
drift forelegges representantskapet til uttalelse. Slike saker skal i all hovedsak avgjøres av årsmøtet, men i hastesaker kan styret ta 
en avgjørelse etter å ha rådført seg med representantskapet. Styret kan sammenkalle til medlemsmøter, foredrag, diskusjoner og 
sosialt samvær, men fortrinnsvis skjer dette i samarbeid med, eller i regi av, undergrupper og komiteer.  
 
 

§ 7 
Regnskap og beretninger 

 Foreningens regnskapsår er fra 1. januar til 31. desember. Regnskapet skal revideres av to av årsmøtets valgte revisorer som 
avgir innstilling til årsmøtet. Årsmøtet avgjør om regnskapet skal godkjennes. Beretningen følger regnskapsåret. 
Underregnskap. 
Reviderte regnskap skal være styret i hende innen 15. januar sammen med beretning for året. Samtidig skal budsjettforslag og 
arbeidsprogram for kommende år vedlegges. 

 
 

§ 8 
Ordinært årsmøte 

1. Ordinært årsmøte avholdes hvert år innen utgangen av mars måned, dersom dette er tilrådelig. Innkalling med minst 14 dagers 
varsel med angivelse av de saker som skal behandles. Saker som ønskes behandlet på årsmøtet må være styret i hende innen 31. 
desember. 
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2. Årsmøtets dagsorden. 
1. Åpning av årsmøtet. 
2. Valg av dirigent. 
3. Valg av referent. 
4. Valg av to medlemmer til å undertegne protokollen. 
5. Valg av tellekorps på tre medlemmer. 
6. Årsberetninger. 
7. Regnskaper og budsjett. 
8. Forslag anført i innkallelsen. 
9. Valg iflg. lovene, samt valg av komitèmedlemmer, utvalgsmedlemmer m.fl.  
10. Valg av revisor / varamedlem. 
11. Valg av valgkomitè på tre medlemmer. 
12. Utdeling av hedersbevisninger og premier. 

3. Årsmøtet kan diskutere, men ikke fatte beslutning om saker som ikke er bekjentgjort i innkallelsen.  
4. Valg skal skje skriftlig om ikke forsamlingen enstemmig beslutter noe annet. Stemmerett har alle medlemmer hvis forpliktelser 

ovenfor foreningen er innfridd, eller som av styret er gitt den rett. Hvert medlem har en stemme som kan avgis ved personlig 
fremmøte eller, hvis styret vedtar det, ved digital deltakelse via internett. I sistnevnte tilfelle må deltakerne registreres på en 
sikker måte (bankID e.l.). Stemmelikhet ved valg avgjøres ved loddtrekning om ikke forsamlingen beslutter noe annet. 

5. Alle saker på årsmøtet avgjøres ved simpelt flertall, dog må forandring av foreningens lover ha minst 2/3 flertall, og kan bare 
foretas på ordinært årsmøte. 

 
§ 9 

Ekstraordinært årsmøte 
 Ekstraordinært årsmøte innkalles av styret når det finner det påkrevet, eller når minst 20 medlemmer innsender skriftlig 
forlangende om dette. Innkallelsen må skje med minst 14 dagers varsel, og med angivelse av hvilke saker som skal behandles. 
Forsamlingen kan ikke fatte vedtak om andre saker enn de som er angitt i innkallelsen. 
 

§ 10 
Representantskapet 

1. Representantskapet kan bestå av inntil 10 medlemmer foruten foreningens æresmedlemmer,  som er selvskrevne medlemmer. 
Det velges to representantskapsmedlemmer hvert år med  fem års funksjonstid. Representantskapet velger hvert år innen sin 
midte ordfører, vise ordfører og sekretær. Representantskapet innkalles av ordføreren når han eller minst tre av 
representantskapsmedlemmene finner det nødvendig. Foreningens styremedlemmer skal ikke være representert i 
representantskapet.  

2. Representantskapet skal være et rådgivende organ for styret. Representantskapet skal: 
 1) samarbeide med styret (Gjennomføring av dugnader, sosiale sammenkomster, utarbeidelse av planer m.m.)  
 2) behandle saker som forelegges av styret  
 3) påse at foreningen drives etter de til enhver tid vedtatte lover.  
3. Representantskapet kan også behandle andre saker enn de som forelegges av styret. Representantskapet kan også gjennomføre 

tiltak på eget initiativ (dugnader, sosiale sammenkomster m.m.)  
4. Representantskapets beslutninger avgjøres ved simpelt flertall når unntas spørsmål om æres medlemmer og hederstegn som 

begge må ha minst ¾ flertall. 
5. I saker som ikke bare gjelder representantskapet, er representantskapets beslutninger kun rådgivende. Styret avgjør om de vil 

følge råd fra representantskapet. Det er kun ved utnevnelse av æresmedlemmer og ved tildeling av hederstegn at 
representantskapet har besluttende myndighet.  

 
§ 11 

Æresmedlemmer, hederstegn 
1. Som æresmedlem kan opptas den som har gjort sportsfiskersaken særlige tjenester. 
2. Foreningens hederstegn deles ut til medlemmer som har gjort seg fortjent til dette innen foreningen eller sportsfiskersaken. 
3. Med æresmedlemskap og hederstegn følger diplom. 
4. Innstilling om utnevnelse av æresmedlemmer og om utdeling av hederstegn forelegges av styret for representantskapet for avgjø-

relse. Ethvert medlem kan fremme forslag på slike kandidater til foreningens styre. Forslagene må være skriftlig begrunnet. 
5. Foreningens hederstegn må ikke bæres av andre enn de som er blitt tildelt dette. Etter innstilling fra styret skal innehaver av 

foreningens hederstegn, som følge av grov forseelse, misbruk eller eksklusjon, fratas dette hvis representantskapet beslutter det 
med minst 2/3 flertall. 

 
§ 12 

Sølvflua  
1. Sølvflua tildeles medlemmer eller andre som ved sitt arbeide eller virke for foreningen, sportsfiskersaken eller på annen 

måte har gjort seg fortjent til foreningens oppmuntring og spesielle takk. Sølvflua kan utdeles såvel for manuell som 
administrative eller for spesielle sportslige prestasjoner. 

2. Ethvert medlem kan fremme forslag på sølvfluekandidater til foreningens styre. Forslaget må være skriftlig begrunnet. 
Tildeling avgjøres med minst ¾ flertall av et beslutningsdyktig styre. Utdelingen finner sted på foreningens årsmøte eller 
ved spesielle anledninger. 

3. Sølvflua kan ikke bæres av andre enn de som er blitt tildelt denne. 
 

§ 13 
Oppløsning 

 Forslag om oppløsning av foreningen må, for å bli vedtatt, ha minst ¾ flertall i to på hverandre følgende ordinære årsmøter. Blir 
beslutningen fastholdt, bestemmer årsmøtet over foreningens formue - som tilfaller foreninger eller institusjoner med lignende 
formål 


